
SAYFA 5’TE

SAYFA 7’DE

SAYFA 4’TE

SAYFA 5’DE

Sarıyer Belediye Başkanı Mustafa Ok-
tay Aksu, göreve geldiği 300 günlük sü-
reçte ilçede gerçekleştirilen hizmetle-
ri anlattı. Altyapıdan sosyal projelere, 
çevre düzenlemelerinden kültür ve sa-
nata kadar geniş bir yelpazede yürütü-

len çalışmalar-
la Sarıyer’in ge-
leceğine yatı-
rım yapıldığını 
vurguladı.

n 11’DE

Gaziosmanpaşa’da kentsel dönüşüm 
konutları hak sahipleriyle buluşmaya 
devam ediyor. We Haliç Kentsel Dönü-
şüm Projesi’nin ardından bu kez Yenido-
ğan Mahallesi 6D Bölgesi 1. Etap Kentsel 
Dönüşüm Projesi için noter huzurunda 
kura çekimi gerçekleştirildi. n 6’DA

Küçükçekmece Belediye Başkanı Ke-
mal Çebi, gençlerle bir araya gelerek ya-
pılan icraatları anlattı, gençlerin sorun-
larını dinledi. Yapılan ve yapılacak olan 
projelere değinen Çebi, “Küçükçekme-
ce deyince artık akla sadece bir göl gel-
miyor, kültür, sanat, bilim, teknoloji ve 
sosyal belediyecilik geliyor. Her şey ha-
yal etmekle başlar” dedi.n 12’DE

Balcıoğlu: 
Silivri 
Belediyesi, 
İstanbul’un 
en büyük 
çiftçisi

Gaziosmanpaşalılar yeni 
YUVALARINA KAVUŞTU

‘Alibey Barajı’ Planı devrede;

‘Suyumuzun korunması ‘Suyumuzun korunması 
İSKİ’nin asli görevidir’İSKİ’nin asli görevidir’

6 Şubat Kah-
ramanmaraş 
Depremleri’nin 2. 
yıl dönümünde do-
layısıyla Çekmeköy 
Belediyesi ve Çek-
meköy Kent Konse-
yi işbirliğinde “Dep-
rem Gerçeği ile Yarı-
na Hazır Çekmeköy” 
Sempozyumu dü-
zenlendi. n 6’DA

Şişli’de ikamet eden va-
tandaşlara yönelik, ocak, şu-
bat ve mart aylarını kapsa-
yacak şekilde aylık 1.500’er 
lira fatura desteği sunula-
cak. Fatura desteği hane 
bazlı olup; hane gelirinin as-
gari yaşam düzeyinin üze-
rinde olmaması ve oturulan 
ev dışında başka... n 5’TE

AK Parti Küçükçekmece İlçe Başkanlığı, gerçek-
leştirilen kongre ile yeni dönemine adım attı. Mev-
cut Başkan Sami Şahin’den görevi devralan Nejat 
Öztürk, önümüzdeki süreçte ilçedeki teşkilat çalış-
malarına liderlik edecek. n 9’DA

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Mu-
rat Çalık, ilçeye kazandırılan Teknoloji Geliş-
tirme Merkezi (TEKMER)’i ziyaret ederek genç 
girişimcilerle bir araya geldi. n 8’DE

Önemli fa-
aliyetler ortaya 
koyan İlim Yay-
ma Cemiyeti 
Küçükçekmece 
Şubesi’nin Ola-
ğan Genel Kurul 
Toplantısı yapıl-
dı. n 4’TE
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reçte ilçede gerçekleştirilen hizmetle-
ri anlattı. Altyapıdan sosyal projelere, 
çevre düzenlemelerinden kültür ve sa-
nata kadar genişş bir yelpazede yürütü-

len çalışmalar-
la Sarıyer’in ge-
leceğine yatı-
rım yapıldığını 
vurguladı.

n 11’DE

SARIYER’DE 300 GÜNÜN ÖZETİ: 

Sarıyer 
Belediye 
Başkanı
Mustafa 

Oktay Aksu

Sorunlara Çözüm,
Geleceğe Yatırım

32 yıl önce Ankara’daki 
evinin önünde, otomobiline 
yerleştirilen bomba ile 
katledilen araştırmacı 
gazeteci Uğur Mumcu 
anısına her yıl düzenlenen 
geleneksel Uğur Mumcu’yu 
Anma Yol Koşusu, bu 
yıl 14. kez Kartal’da 
gerçekleştirildi. n 8’DE

Uğur Mumcu Kartal’da unutulmadı
Uğradığı silahlı saldırı sonucu 
46 yıl önce hayatını kaybeden 
Milliyet Gazetesi Genel Yayın 
Yönetmeni Abdi İpekçi, 
Nişantaşı’ndaki Abdi İpekçi Anıtı 
ve Zincirlikuyu Mezarlığı’ndaki 
kabri başında düzenlenen 
programlarla anıldı. Her iki 
anma programında İpekçi’nin 
başta meslektaşları olmak üzere 
sevenleri hazır bulundu. n 8’DE

Abdi İpekçi Şişli’de kabri başında anıldı

ÇAĞLAYAN’DA TARiHi BULUŞMA
İmamoğlu: O sandık gelecek
bu iktidar gidecek

Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, özellikle CHP’li belediyeler hakkında açılan soruşturmalara 
atanan bilirkişinin ismini açıkladığı için kendisine yönelik başlatılan soruşturma 
kapsamında İstanbul Çağlayan Adliyesi’nde ifade verdi. İmamoğlu’nun 
ifadesinin bitmesiyle birlikte Çağlayan’ın önü miting alanına dönüştü. Ankara 
Büyükşehir Belediye (ABB) Başkanı Mansur Yavaş’ın da katıldığı mitingde 
konuşan İmamoğlu, “Bu işten kurtulmanın yolu sandık, sandık, sandık. Sandık 
gelecek, bu iktidar gidecek. Bunun başka bir yolu yok.” dedi.

i
stanbul Büyükşehir Belediye (İBB) 
Başkanı Ekrem İmamoğlu, hakkın-
da, “İstanbul Cumhuriyet Başsavcı-
sı Akın Gürlek’in tehdit edilmesi” ve 

“bilirkişinin ifşa edilmesi” iddialarıyla 
başlatılan soruşturmalar kapsamında ifa-
de vermek üzere Çağlayan’daki İstanbul 
Adalet Sarayı’na geldi. İmamoğlu’na ad-
liyeye gelişi sırasında eşi Dr. Dilek Kaya 
İmamoğlu, TBMM Adalet Komisyonu üye-

si ve CHP Yüksek Disiplin Kurulu Başka-
nı Turan Taşkın Özer ve avukatları eşlik 
etti. Hakim-savcılar için ayrılan asansör-
le 7’nci kata çıkan İmamoğlu, avukatları 
Kemal Polat, Mehmet Pehlivan ve Nusret 
Yılmaz eşliğinde 09.50’den itibaren ifa-
de vermeye başladı. İmamoğlu’na destek 
veren on binlerce vatandaş da adliyenin 
Çağlayan Meydanı’na bakan kısmını dol-
durdu. n 3’TE

MHP Küçükçekmece, sosyal medyanın 
GÜVENLİ KULLANIMINI ELE ALDI

Murat Gülep’in Gençliğe 
Yatırımında Yeni Dönem

‘Her şey hayal etmekle başlar’

Çekmeköy, güvenle 
yarınlara hazırlanıyor

“Beylikdüzü teknoloji ve 
İnovasyonun merkezi olacak”

İstanbul’un en önemli 
içme suyu havzasına yapıl-
mak istenen 14 kaçak yapı 
daha belediye ekipleri ta-
rafından yıkıldı. n 4’TE

Büyükçekmece’de 
kaçağa göz 
açtırılmıyor

Üsküdar’da
can dostları için

yeni klinik

Emeklinin dar 
zamanında 

Beyoğlu
yanında
SAYFA 6’DA

İmamoğlu, 
Avcılar’daki 
projeleri 
yerinde 
inceledi SAYFA 7’DE

Şişlililere kara kışta sıcak destek

AK Parti Küçükçekmece’de Bayrak Değişimi
Küçükçekmece’de yeni dönem

heyecanı Nejat Öztürk’le başlıyor

Sami Şahin   -   Nejat Öztürk
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Fevzi Çakmak Meydanı’nda 
gerçekleşen törene Türkiye Be-
lediyeler Birliği ve İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ek-
rem İmamoğlu ile Küçükçekme-
ce Belediye Başkanı Kemal Çebi 
katıldı. Bölge halkının yoğun 
ilgi gösterdiği törende, projenin 
İstanbul’un altyapısına sağla-
yacağı katkılar vurgulandı.

İSTANBUL’UN GELECEĞİ İÇİN 
BÜYÜK YATIRIM

Törende konuşan İmamoğ-
lu, İstanbul’un çevresel sürdü-
rülebilirliğine büyük önem ver-
diklerini belirterek, proje ve 
gündeme ilişkin önemli 
mesajlar verdi.

İSKİ’nin üstlen-
diği proje kapsa-
mında, Küçük-
çekmece Gölü’nü 
ve Marmara 
Denizi’ni kirlen-
meden koruya-
cak yeni altyapı sis-
temleri inşa edile-
cek. Özellikle Kaynarca 
Deresi’nin ıslahı ve bölgedeki 
atık su yönetiminin moderni-
ze edilmesi, projenin en önemli 
aşamalarından biri olarak dik-
kat çekiyor.

SU BASKINLARINA KALICI 
ÇÖZÜM

Küçükçekmece Belediye Baş-
kanı Kemal Çebi, projeyle ilçe-
deki kronik altyapı sorunları-
nın çözüme kavuşacağını belir-
terek, “Yıllardır özellikle bazı 
mahallelerimizde büyük yağış-
lar sonrası yaşanan su baskın-
larını önleyecek adımları atıyo-
ruz. Küçükçekmece’nin gelece-
ği için önemli bir yatırımın te-
melini attığımız için mutlu-
yuz,” diye konuştu.

Proje kapsamında gerçek-

leştirilecekler ana 
hatlarıyla şöyle:

- 
Küçükçekmece’de 

kronikleşmiş su taş-
kınlarını önlemek için 

modern altyapı sistemleri 
inşa edilecek.

- Küçükçekmece Gölü’nün 
temizlenmesi ve ekolojik yapısı-
nın korunmasına yönelik çalış-
malar yürütülecek.

- Marmara Denizi’ne karı-
şan kirli sular arıtılarak çevre 
kirliliğinin önüne geçilecek.

- Bölgedeki atık su ve yağ-
mur suyu hatları ayrıştırılarak 
sistemin daha verimli çalışması 
sağlanacak.

Törenin sonunda Başkan 
İmamoğlu ve Başkan Çebi, ka-
tılımcılarla birlikte temel atma 
butonuna basarak projeyi res-
men başlattı. İstanbul’un ge-
leceği için önemli bir yatı-
rım olan Küçükçekmece Çevre 
Projesi’nin önümüzdeki yıllar-

da tamamlanması planlanıyor.

ÇEBİ: UMUT DEYİNCE AKILLARA 
EKREM İMAMOĞLU GELİYOR

Son günlerdeki gelişmeler 
nedeniyle İmamoğlu’na coşku-
lu bir destek konuşması yapan 
Küçükçekmece Belediye Başka-
nı Kemal Çebi şunları söyledi;

“Umut dediğimiz zaman in-
sanların aklına Ekrem İmamoğ-
lu geliyor Gelecek dediğimiz za-
man çocuklarımızın yeni nesil-
lerin ülkesi dediğimiz zaman 
demokrasi dediğimiz zaman 
Hukukun üstünlüğü dediğimiz 
zaman çağdaş demokratik layık 
bir ülke olarak yaşamamız ge-

rektiğine inanan insanların ak-
lına Ekrem İmamoğlu geliyor.

Bizi sandıkta yenebilir mağ-
lup edebilirler yendiklerini de 
inkar edemeyiz sandıkta yendi-
ler ama bugün Bugünlerde Bel-
ki de uzun zamandır başka bir 
anlayışa evrildiğini görüyoruz. 
Bizi teslim olmak istiyorlar ama 
asla teslim olmayız. Kendinizi 
bu ülkeye ve millete adadığını-
zı biliyorum. Biliyorum yılma-
yacaksınız, durmayacaksınız. 
Ben de diyorum ki emin oldu-
ğum bir şey; var asla yalnız de-
ğilsiniz!”

Küçükçekmece Belediye Baş-

kanı Kemal Çebi, 
projeyle ilgili duy-
duğu heyecanı be-
lirterek önemli me-
sajlar verdiği bir ko-
nuşma yaptı. Çebi’nin 
konuşmasından öne çıkan-
lar şöyle;

İstanbul’a, partiyi gözet-
meksizin, ilçeye bakmaksı-
zın, alınan veya alınamayan 
oyları değerlendirmeden ve-
rilen hizmetlerin önemli bir 
kısmını da bu süreçten sonra 
Küçükçekmece’ye, İSKİ vasıta-
sıyla kazandıracağız. 

“GELECEK SEÇİMİ DEĞİL, 
GELECEK NESİLLERİ 
DÜŞÜNÜYORUZ”

Küçükçekmece için büyük 
bir öneme sahip, ilçemizin ge-
leceğine nefes aldıracak bir pro-
jeyi hayata geçiriyoruz. Haki-
katen bu yatırımlar, biraz önce 
anlatmaya çalışan değerli mü-
dürümün de belirttiği gibi, ge-

lecek seçimle ilgili değil, gele-
cek nesillerle ilgilidir. 

Küçükçekmece, doğal gü-
zellikleri ve özellikle gölü ile 
İstanbul’un en önemli ilçele-
rinden biridir. Küçükçekmece 
Gölü yalnızca İstanbul’un değil, 

Marmara Bölgesi’nin eko-
lojik dengesinde de kri-

tik bir yere sahiptir. 
Ancak ne yazık ki 
yıllar boyunca atıl 
bırakılmış, ihmal 
edilmiş, plansız 
yapılaşma ve yan-
lış altyapı politika-

ları nedeniyle gölü-
müz adeta kaderine 

terk edilmiştir.
Yağmur yağdığında 

İstanbul’un dört bir yanında sel 
baskınları yaşanıyordu. Metro 
istasyonlarını, metrobüs durak-
larını, alçakta kalan bölgeleri 
su basıyordu. Artık İstanbul’un 
bu tür felaketlerden kurtulmuş 
olduğunu açıkça ifade etmek is-
terim.

Az sonra temelini atacağı-
mız çevre projelerine bütünüy-
le baktığımızda, bu projenin bir 
ihtiyaç olduğunu ve gölümüz 
ile Marmara Denizi’nin gelece-
ği için tarihi bir adım olduğunu 
vurgulamak istiyorum.

Bu projeyle ilçemizin bazı 
mahalle ve sokaklarında kro-
nikleşen su baskınlarına kalıcı 
çözümler üretilecektir.

Fazıl Anıl Kılıçlı

Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ile İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı (İBB) Ekrem İmamoğlu ve Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, Küçükçekmece’de düzenlenen İSKİ Küçükçekmece 
Çevre Projesi temel atma törenine katıldı. İBB, İSKİ ve Küçükçekmece Belediyesi iş birliğiyle hayata geçirilen Küçükçekmece Çevre Projesi’nin temeli, düzenlenen törenle atıldı.

KÜÇÜKÇEKMECE’DE DEV ADIM;
Altyapı sorunları tarihe karışıyor!

“KAZANAN MiLLET OLACAK”
İmamoğlu STK’lara seslendi;İmamoğlu STK’lara seslendi;

CHP Küçükçekmece İlçe Başkanlığı’nın düzenlediği STK buluşması, Cennet Kültür ve Sanat Merkezi’nde gerçekleşti. Toplantıya Türkiye Belediyeler 
Birliği ve İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu ve Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, CHP Küçükçekmece İlçe Başkanı 
Burak Ergin ile birlikte birçok sivil toplum kuruluşu temsilcisi, Cumhuriyet Halk Partililer ve Küçükçekmeceliler katıldı.

STK’larla dayanışma içinde 
çalışmanın önemine vurgu ya-
pılan toplantıda, ortak akılla il-
çenin ve İstanbul ile Türkiye’nin 
geleceğini şekillendirme hedefi 
öne çıktı. İBB Başkanı İmamoğ-
lu, yerel yönetimlerin karşılaş-
tığı zorluklara ve dayanışmanın 
gücüne dikkat çekerken, Kemal 
Çebi ise Küçükçekmece’de haya-
ta geçirilmesi planlanan projele-
re değindi.

Toplantıda konuşan Küçük-
çekmece Belediye Başkanı Ke-
mal Çebi, şunları söyledi;

Konuşmasına katılımcıla-
rı selamlayarak başlayan Kü-
çükçekmece Belediye Başka-
nı Kemal Çebi, “Bugün saat 
11.30’dan beri İstanbul Bü-
yükşehir Belediyemizin, tüm 
İstanbul’un 39 ilçesinde yaptı-
ğı gibi, ayrım yapmadan, par-
ti gözetmeden, hiç kimseyi 
ötekileştirmeden, nerede bir 
hizmet yapılması gerekiyorsa 
hizmeti önceleyen projeleri ye-
rinde görme fırsatını beraber-
ce bulmuş olduk.” dedi.

İMAMOĞLU: BUGÜN ÇOK 
HAYIRLI, BEREKETLİ BİR 
ZAMAN

İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu gündemi de değerlen-
dirdiği uzun bir konuşmaya 

imza attı. İmamoğlu şunları 
söyledi;

Allah sizleri korusun. Her 
insanımızın mutlu ve huzur-
lu yaşamı bize lazım. Umarım 
sizlere layık oluruz.

Bugün Küçükçekmece’de 
çok hayırlı, bereketli bir za-
man dilimi geçirmenin mut-
luluğunu yaşıyorum. Açıkça-
sı, güzel hizmetlerimizi el bir-
liğiyle Küçükçekmece Belediye 
Başkanımız Sayın Kemal Çebi 
ve ekip arkadaşlarıyla el ele, 
omuz omuzayız…

“MİLLETİMİZ HAKSIZLIK 
YAPANA BEDEL ÖDETİR”

Millet iradesine vurgu ya-
pan İmamoğlu şöyle konuştu;

“Seçimlerin gerçekten se-
çim olduğu bir demokrasi mi 
istiyoruz, yoksa göstermelik 
seçimlerle içi boşaltılmış bir 
hukuk düzenine mi mahkum 
olacağız? Bunun kararını kim 
verecek? Siz vereceksiniz! Mil-
let verecek! Herkes bilmelidir 
ki milletin vicdanında yer bul-
mayan insanlar, hangi yolu 
seçerlerse seçsinler, sonunda 
kaybedeceklerdir.

Siyaset mertçe yapılmalı-
dır! Siyaset, milletin çıkarını 
gözetmek zorundadır. Bizim 
milletimiz zorbalıktan hoş-
lanmaz! Bizim milletimiz za-
limin yanında olmaz! Haksız-
lığa karşı dik durmayı, hak-
sızlık yapana bedel ödetmeyi 
iyi bilir.

Bizim insanımız, kazanan-
ları da sever, şerefiyle kaybe-
denleri de sever. Ama kazandı-
ğı uğruna şerefini kaybedenle-
ri asla affetmez! Şerefiyle mü-
cadele etmek, kazanmak ka-
dar değerlidir. Ama bugün ya-
şadığımız ekonomik sıkıntıla-
rın, açlık sınırındaki milyon-
larca hanenin sebebi, işte bu 
bozuk düzendir!

“Faiz sebep, enflasyon so-
nuç” gibi uydurma laflar-
la bu gerçek değişmez. Bilim-
den uzaklaşan, adaletten ko-
pan, halkın refahı yerine bir 
avuç insanın zenginleşmesi-
ni amaçlayan sistem, bizi bu 
hale getirdi!

Siyaset, hizmet yarışıdır! 
Daha çok icraat, daha çok ada-
let, daha fazla refah ve özgür-

lük sağlama yarışıdır. Dev-
let, milletin sırtına yük olmaz! 
Devlet, vatandaşına şefkatini 
gösterir, parmağını değil!”

“ADALET OLMADIĞI İÇİN 
ÜLKEMİZİN ZENGİNLİĞİNİ 
KULLANAMIYORUZ”

Eğer siyaset ahlaklı bir ya-
rış olursa, hiç kimse tek başı-
na kazanamaz. Kazanan, mil-
let olur! Ancak ortak akıl ve or-
tak değerlerle hareket ettiği-
mizde hep birlikte kazanırız. 
İşte bu, büyük bir vicdan ve 
ahlak mücadelesidir.

Milletimizin bu ahlak ve 
vicdanı taşıdığına olan inan-
cım tamdır. Koltuk kaybetme 
korkusu, koltuğunu korumak 
için her yolu mübah gören an-
layış, sürelerinin azaldığını 
fark ettikçe paniğe kapılıyor.

Biz, zengin bir ülkede yaşı-
yoruz. Ama hak ettiğimiz re-
fahı yaşayamıyoruz! Sebep ne? 
Adaletsizlik! Devlet kurumla-
rında liyakat yerine kayırma-

cılığın hâkim olması! İşte bu 
yüzden fakirleşiyoruz.

Ben, İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı olarak sizlere 
layık olmak için çalışıyorum. 
Hangi görev bana layık görü-
lürse görülsün, adalet, liyakat 
ve eşitliği savunmaya devam 
edeceğim!

Küçükçekmeceliler! Biz, 
düşmanlık değil dostluk bes-
leyen bir milletiz! Birbirimi-
ze önyargıyla değil, sevgiyle 
bakmalıyız. Bir bayrak altın-
da, eşit ve özgür bir şekilde ya-
şamalıyız!

Uydurma soruşturmalar, 
teftişler, her konuşmamda açı-
lan davalar… Kaç soruşturma 
açtılar bilmiyorum, rekor kı-
rıyorlar! Ama şunu bilin: Ben, 
adaletin önünde boynu kıldan 
ince bir yöneticiyim. Ancak 
adaletsizliğe ve zulme karşı da 
milletimin gücünü arkamda 
hisseden, dik duran bir yöne-
ticiyim!

Fazıl Anıl Kılıçlı
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MUHABİR

Serkan HORUZ

Fazıl Anıl KILIÇLI

Emine DUĞAN

İstanbul Büyükşehir Bele-
diye (İBB) Başkanı Ekrem İma-
moğlu, hakkında, “İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcısı Akın 
Gürlek’in tehdit edilmesi” ve 
“bilirkişinin ifşa edilmesi” id-
dialarıyla başlatılan soruştur-
malar kapsamında ifade ver-
mek üzere Çağlayan’daki İs-
tanbul Adalet Sarayı’na geldi. 
İmamoğlu’na adliyeye gelişi sı-
rasında eşi Dr. Dilek Kaya İma-
moğlu, TBMM Adalet Komisyo-
nu üyesi ve CHP Yüksek Disip-
lin Kurulu Başkanı Turan Taş-
kın Özer ve avukatları eşlik etti. 
Hakim-savcılar için ayrılan 
asansörle 7’nci kata çıkan İma-
moğlu, avukatları Kemal Po-
lat, Mehmet Pehlivan ve Nus-
ret Yılmaz eşliğinde 09.50’den 
itibaren ifade vermeye başladı. 
İmamoğlu’na destek veren on 
binlerce vatandaş da adliyenin 
Çağlayan Meydanı’na bakan 
kısmını doldurdu. Bu sırada za-
man zaman yaşanan gerginlik-
ler nedeniyle bazı milletvekille-
ri ve vatandaşlar, polisin sıktığı 
biber gazlarından etkilendi. 

MİTİNGE DÖNÜŞTÜ
Mitinge dönüşen buluşma-

da konuşan İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu vatandaşlara sesle-
nerek şunları söyledi;

“Çok zor koşullarda bize des-
tek olmak için buraya gelen bü-
tün dostlarımıza, bütün hem-
şehrilerimize, bütün yol arka-
daşlarımıza teşekkür ediyo-
rum. Gerçekten çok kapsayıcı 
bir sürecin içindeyiz. Burada ol-
mayan siyasi parti yok. Bu be-
nim için en büyük gurur vesile-
si. Burada tek tek ismini sayar-
sam yanlış olabilir, atlayabili-
rim ama ifade edelim ki, bugün 
iktidar partisi hariç herkes bu-
rada. Bütün siyasi partiler, bu-
gün buraya adaletin savunma-
sı için, bu ülkede adaletin tesi-
si için bize destek olmaya gel-
diler. Çünkü, gerçekten 16 mil-
yon insanın temsilcisi, burada 
böyle bir ifade vermemeliydi. 
Böyle bir ifade günü olmama-
lıydı. Sevgili dostlarım, bugün-
kü mesele, adalet meselesidir; 
Hak, hukuk, arama meselesi-
dir. Bugünkü mesele geleceği-
miz meselesidir. Bugünkü me-
sele, İstanbul’da ne yazık ki ku-
rulmaya çalışılan bir kumpasın 
geldiği bir sonuçtur. Hedefin ne 

olduğu belli. İstanbul’da dört 
aydır, yargı tacizinin en üst se-
viyesini yaşıyoruz. Ama yılma-
dık, yılmayacağız. Haksızlı-
ğa, hukuksuzluğa karşı müca-
dele etmeye devam edeceğiz. 
Esenyurt’ta başlayan ve Ahmet 
Özer Hocamızın sabahın körün-
de derdest edilerek hapse atıl-
ması, Beşiktaş’ta Rıza Akpolat 
kardeşimizin haksız yere tutuk-
lanarak, görevinden uzaklaş-
tırılması süreciyle beraber, bu 
yargı eliyle süreci dizayn etme 
çabası devam etmektedir.”

İMAMOĞLU: BÜYÜK 
BİR DAYANIŞMA RUHU 
İÇERİSİNDEYİZ

“Bugün büyük bir daya-
nışma ruhu içerisindeyiz. De-
dim ya; siyasi partilerimizin 
tamamı burada. Hatta genel 
başkanlarının bize katkı sun-
duğunu biliyorum. Türkiye 
Cumhuriyeti’nin bu şanlı dev-
letin bekası için, milletimizin 
birlik ve beraberliği için her bi-
risine yürekten teşekkür ediyo-
rum, minnet duygularımı ile-
tiyorum. Elbette benim siya-
si yol arkadaşlarım bugün bu-

rada. Hem İstanbul’umuzun 
hem ülkemizin farklı noktala-
rından yönetici dostlarımız bu-
rada. Partimizin en üst seviye-
sinden üyesine kadar herkesin 
katkı sunduğu bir ortamın içe-
risindeyiz. Her daim yanımız-
da olan partimizdeki yol arka-
daşlarımıza, bütün yöneticileri-
mize teşekkür ediyorum, min-
net duygularımı iletiyorum. 31 
Mart’tan sonra gösterilen se-
çim başarısıyla Türkiye’nin bi-
rinci partisi olan Cumhuriyet 
Halk Partisi’ne, başta Sayın Ge-
nel Başkanımız Özgür Özel ol-
mak üzere her birinize ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum.

YAVAŞ: SİLİVRİ’Yİ KAPATALIM
Konuşmasına, İmamoğlu’na 

“geçmiş olsun” dileğini ileterek 
başlayan ABB Başkanı Mansur 
Yavaş, şunları söyledi:

“Aslında İstanbul’a ‘geç-
miş olsun’ diyoruz. Aslında, de-
mokrasimize ve hukuka geç-
miş olsun demiyorum. Geç-
memeli. Hukuk, her daim ha-
kim olmalı. Son birkaç aydır ya-
şadığımız durumlara bakarsa-
nız, birisinin en ufak bir de-
meci, bir tweeti gece evinden 
alınmasına vesile oluyor. Ade-
ta Türkiye’yi bir açık hava ceza-
evine çevirmek istiyorlar. Oysa 
ki demokrasinin olmazsa ol-
mazı basın özgürlüğü, fikir öz-
gürlüğüdür. İnsanlar, serbest-
çe fikirlerini söylemelidir. Şim-
di hukukçu olarak söylüyorum. 
Tweet, ortada. Bir yere gitmi-
yor. Bunun suç olup olmadığı-
na Cumhuriyet Savcısı da karar 
veremez. Alır, iddia eder, açar 
davayı. Eğer yargılama sonun-
da, suçu varsa kişi, cezasını çe-
ker. Ancak apar topar alınıp tu-
tuklanması, hukukta en son 
başvurulması gereken olan bu 
tedbire başvurulması, oldukça 
yanlıştır. İnsanların hürriyeti-

ni hiçbir şekilde kısıtlayamaz-
sınız. Hukuktan ayrı karar ala-
mazsınız.”

“FETÖ DÖNEMİNDEN BERİ 
SİLİVRİ SOĞUKTUR DİYORLAR”

“Ve bir tweet atıyorsunuz, 
altına birileri yazıyor; ‘Silivri 
soğuktur’ diye. Zannediyorlar 
ki espri yapıyorlar. Altına, ‘Si-
livri soğuk’ diye yazanların, bu-
nun espri olmadığını, demok-
rasimiz, hukukumuz ve ülke-
miz açısından utanç verici bir 
şey olduğunu bilmeleri gerekir. 
Bu nedenle, bir an evvel ülke-
min gerçek demokrasiye kavuş-
mak suretiyle, kuvvetler ayrılı-
ğının bir an evvel tesis edilmesi 
yolunda bütün gücümüzle hep 
birlikte çalışacağız. Bu ülke-
de demokrasi ve hukuku hakim 
kılacağız. Ve inşallah bundan 
sonra kim olursa olsun, söyledi-
ği sözden dolayı, fikrinden do-
layı, yazısından dolayı hiçbir 
şekilde tutuklanmayacak. Hiç-
birimiz yargılanmaktan, so-
ruşturulmaktan korkmuyoruz. 
Sevgili arkadaşlar, değerli İs-
tanbullular, buradan biraz son-
ra Silivri’ye gidip, orada gerek-
siz yere tutuklu ,insanları zi-
yaret edeceğim. Çünkü henüz 
yargılama yok. Bir türlü dava-
lar açılmadan tutuklu kalanlar 
var. Oysa belki de hepsi bera-
at edecek. Onları ziyaret edece-
ğiz. Dolayısıyla, madem ‘Silivri 

soğuktur’ ağızlarda… FETÖ dö-
neminden beri ağızlarda pele-
senk olmuş… Sayın Başkanım, 
değerli İstanbullular; inşallah 
iktidar değiştikten sonra, de-
mokrasinin başlangıcı olarak, 
Silivri’yi kapatalım. Ve yeni bir 
hayata, özgür günlere hep bir-
likte yol açalım. Tekrar Başka-
nıma geçmiş olsun diyorum. 
Hep güzel günlerde, hep birlik-
te olmak üzere, hepinize tüm 
Ankara’nın selam ve saygıları-
nı sunuyorum. Allah’a emanet 
olun.”

İMAMOĞLU: ALDATILDIK 
DİYENLERDEN USANDIK

“Değerli dostlarım; biz, ‘al-
datıldık’ diyenlerden usan-
dık. ‘Aldatıldık’ diyenlerle işi-
miz yok. Biz aldatılmayız kar-
deşim, biz aldatılmayız. Bu in-
sanlar aldatılmaz. ‘Aldatıldık’ 
diyenlerden usandık. Yanlışı 
yap, sonra ‘aldatıldık’ de. Buna 
müsaade etmeyeceğiz. Aldatıla 
aldatıla, milletin yoksulluk içe-
risine gömülmesine vesile oldu-
nuz. Buradan söylüyorum; biz, 
adil bir düzen, adil bir sistem, 
yargının bağımsızlığı için mü-
cadelemize devam edeceğiz. Ba-
kın, bu iş artık milletin dediği-
nin olacağı sürece doğru gide-
cek. Bu işten kurtulmanın yolu 
ne biliyor musunuz? Sandık, 
sandık. Sandık gelecek, bu ik-
tidar gidecek kardeşim. Bunun 
başka bir yolu yok. O bakım-
dan, hep birlikte amasız, fakat-
sız yola çıktık. Allah, yolumuzu 
açık etsin. Bizi engelleyemez-
ler. Bakın; buradan bir şey daha 
söyleyip, sözlerimi bitiriyorum. 
Bu sevgili polis kardeşlerimi-
zin vatandaşla karşı karşıya ge-
tirme aklınızı artık bırakın. Bu 
polis kardeşlerimizi masum va-
tandaşlarla karşı karşıya geti-
rip, milletvekillerinin gözüne 
gaz sıkmayı falan filan bırakın. 
Biz, polisimizin gider gözünün 
yaşını siler, ayağının tozunu 
alırız, tozunu. Tamam mı? Biz, 
bu ülkenin asil, gururlu, ada-
letli, yargı mensuplarına sırtı-
mızı yaslayacağız. Bugün kö-
tülük yapanların da o adil yar-
gı düzeninde hesap vermelerini 
sağlayacağız.” dedi 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

ÇAĞLAYANDA TARİHİ BULUŞMA
Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) 
ve İstanbul Büyükşehir Belediye 
(İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, 
özellikle CHP’li belediyeler 
hakkında açılan soruşturmalara 
atanan bilirkişinin ismini açıkladığı 
için kendisine yönelik başlatılan 
soruşturma kapsamında İstanbul 
Çağlayan Adliyesi’nde ifade 
verdi. İmamoğlu’nun ifadesinin 
bitmesiyle birlikte Çağlayan’ın önü 
miting alanına dönüştü. Ankara 
Büyükşehir Belediye (ABB) Başkanı 
Mansur Yavaş’ın da katıldığı 
mitingde konuşan İmamoğlu, “Bu 
işten kurtulmanın yolu sandık, 
sandık, sandık. Sandık gelecek, bu 
iktidar gidecek. Bunun başka bir 
yolu yok.” dedi.

İmamoğlu:
O sandık
gelecek
bu iktidar 
gidecek

DÜZELTME
Gazetemizin 1207. sayısında 
logomuz üzerinde bulunan 

baskı tarihi sehven 
yapılan hata ile  16 Ocak 

2024 yazılmıştır. Tüm 
okurlarımızdan özür diliyor 

16 Ocak 2025 olarak düzeltme 
yaptığımızı bildiriyoruz. 

Saygılarımızla.
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Milliyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Küçükçekmece İlçe Baş-
kanlığı, “Sosyal Medyanın Et-
kili Kullanımı - Artan Dijital 
Konfor, Azalan Sanal Güven-
lik” başlıklı bir seminer düzen-
ledi. Seminerde, Sosyal Med-
ya Uzmanı, İstanbul Aydın Üni-
versitesi Kurumsal İletişim Di-
rektörü ve “Sosyal Medya Savaş-
ları” kitabının yazan gazeteci 
Ümit Sanlav bir sunum gerçek-
leştirdi.

Ayten Çalış Kurtçu başkan-
lığındaki Basın Yayın, Propa-
ganda ve Halkla İlişkiler Komis-
yonu tarafından organize edi-
len etkinlikte, sosyal medyanın 
etik ve etkili kullanımı ile diji-
tal güvenlik tehditleri konula-
rında önemli bilgiler paylaşıldı. 
Seminere, teşkilat mensupla-
rının yanı sıra MHP Küçükçek-
mece İlçe Başkanı Ekrem Sarı-
soy da katıldı.

SOSYAL MEDYA DİJİTAL KİMLİK 
OLUŞTURUYOR

Seminerde dijital kimlik, 
güvenli sosyal medya kullanı-
mı, dijital hastalıklar ve sosyal 
medya bağımlılığı gibi konular 
ele alındı. Ümit Sanlav, sosyal 
medya hesaplarının dijital kim-
liklerimizi oluşturduğuna dik-
kat çekerek şu ifadeleri kullan-
dı: “Bu alanlar, doğru kullanıl-
dığında büyük avantajlar sağla-
yabilirken, yanlış kullanım du-
rumunda ciddi dezavantajlara 
yol açabilir. Sosyal medya artık 
bir kendini ifade etme şekli ha-
line gelmiştir. Sevincimizi, öf-
kemizi, hüznümüzü ve acımızı 
burada paylaşır olduk. Ancak, 
ani duygusal tepkilerle yapılan 
paylaşımlar telafisi mümkün 
olmayan sonuçlar doğurabilir. 
Bu nedenle, öfkeyle mesaj pay-
laşmadan önce iki kez düşün-
mek gereklidir.”

“TATİLDEYKEN KONUM 
PAYLAŞMADAN ÖNCE İYİ 
DÜŞÜNÜN”

Sanlav, tanımadığımız kişi-
lerle arkadaş olmamanın öne-
mine vurgu yaparak şu uyarı-
da bulundu: “Arkadaş listenizi 
yalnızca güvendiğiniz ve tanıdı-
ğınız kişilerle oluşturun. Tanı-
madığınız kişilerden gelen ar-
kadaşlık isteklerini kabul etme-
yin. En iyi ihtimalle hesabınız 
el değiştirebilir. Bu durum eme-
ğinize saygısızlık anlamına ge-

lir. Unutmayın, internet dijital 
ayak izinizi takip eder. İnter-
nete yüklediğiniz her şey artık 
size ait olmaktan çıkar. Konum 
paylaşırken dikkat edin. Özel-
likle tatildeyken konum paylaş-
madan önce iyi düşünün. As-
lında evinizin boş olduğunu ve 
hırsızlığa müsait bir durumda 
bulunduğunuzu paylaşmış olu-
yorsunuz.”

İnternet dolandırıcılığına da 
dikkat çeken Sanlav, hiçbir şif-
re ve bilginin dijital ortamda 
muhafaza edilmemesi gerekti-
ğini belirtti. İnternet ortamın-
da hiçbir verinin tam anlamıy-
la güvenli olmadığını dile geti-
ren Sanlav, bilişim suçları ile il-
gili tehditlerden korunmak için 
sosyal medyada paylaşılan ki-
şisel bilgilere özen gösterilme-
si gerektiğini ifade etti. Ayrıca, 
bu konuları destekleyen kısa vi-
deolar içeren sunumlar gerçek-
leştirdi.

SOSYAL MEDYA BAĞIMLILIĞI 
İLE MADDE BAĞIMLILIĞI 
BENZEŞİYOR

Sanlav, sosyal medya bağım-
lılığının etkilerine de değindi. 
İnternet başından ayrılamama, 
internete girmediğinde kendi-
ni boşlukta ve huzursuz hisset-
me, sürekli bir şeyleri kaçırıyor-
muş hissine kapılma ve gün-
lük yaşamın aksaması gibi du-
rumların sosyal medya bağım-
lılığı belirtileri olduğunu belirt-
ti. Sanlav, şu bilimsel bulgula-
rı paylaştı: “Oxford, Harvard, 
Western Sydney Üniversitesi, 
King’s College ve Manchester 
Üniversitesi’nden bilim insan-
ların yaptığı çalışmalara göre, 
sosyal medya bağımlılarının 
beyinlerinde madde bağımlıla-
rına benzer hasarlar tespit edil-
miştir. Duygusal işlem, dikkat 
toplama ve karar verme süreçle-
rini kontrol eden bölgelerde za-
rar oluşabiliyor.”

ÇOCUKLARINIZLA GERÇEK VE 
SAĞLIKLI İLETİŞİM KURUN

Ayrıca, sosyal medya bağım-
lılığının farklı türleri olan uyarı 
bağımlılığı ve paylaşım bağım-
lılığı gibi kavramları da açıkla-

dı. “Çocuklarımızı sosyal med-
yanın tehditlerinden koruya-
bilmek için en etkili yol, onlar-
la gerçek ve sağlıklı iletişim ku-
rabilmektir,” dedi. Sosyal med-
ya alanında paylaşılan verile-
rin zaman içinde dolandırıcılık, 
şantaj ve manipülasyon gibi 
tehditlere dönüşebildiğini etki-
li video örnekleriyle anlattı.

Sanlav, internet ortamında 
da iyi bir vatandaş olunması ge-
rektiğini vurgulayarak şu ifade-
leri kullandı: “Gerçek hayatta 
yapılamayan hiçbir şey dijital 
ortamda da yapılmamalı. Ger-
çek hayatta suç olan her şey di-
jital ortamda da suç niteliği ta-
şımaktadır.”

SARISOY’DAN, SANLAV VE 
AYTEN ÇALIŞ KURTÇU’YA 
TEŞEKKÜR

Etkinliğin sonunda, Ümit 
Sanlav’a teşekkürlerini sunan 
ve plaket takdim eden MHP Kü-
çükçekmece İlçe Başkanı Ekrem 
Sarısoy, şu ifadeleri kullandı: 
“Sosyal medyanın etkili, etik ve 
güvenli kullanımı milli bir me-
seledir. Bu, milli güvenliğimi-
zin ve sosyal-bireysel huzuru-
muzun önemli bir parçasıdır. 
Bu nedenle, iletişimle ilgili ça-
lışan komisyonumuz, bu konu-
larda bilgilendirme faaliyetleri-
ni ve kültürel etkinliklerini sür-
dürecektir. Sunumu için Sayın 
Ümit Sanlav’a bu bilgilenme 
imkanını bize sağladığı içinde 
Ayten Başkanım ve ekibine te-
şekkür ediyorum” dedi. 

Katılımcıların sorularıyla 
interaktif bir şekilde ilerleyen 
seminer, büyük ilgi gördü ve yo-
ğun katılımla tamamlandı.
TAYFUN ERCAN – KENT YAŞAM

İlim Yayma Cemiyeti Küçük-
çekmece Şubesi’nin Olağan Ge-
nel Kurul Toplantısı, 30 Ocak’ta 
Pagev Mesleki ve Teknik Anado-
lu Lisesi’nde gerçekleştirildi. Si-
yasi parti temsilcileri, STK’lar, 
muhtarlar ve vatandaşların yo-
ğun ilgi gösterdiği toplantı, 
saygı duruşu ve İstiklal Marşı 
ile başladı.

GÜLEP: DAHA FAZLA DESTEĞE 
İHTİYACIMIZ VAR

İlçe Başkanı Murat Gülep, 
eğitim ve kültürün toplum için 
önemine değinerek, gençlerin 
hem akademik hem de mane-
vi anlamda yetiştirilmesi için 
çalıştıklarını belirtti. Ancak bu 
yolda karşılaşılan zorluklara 
dikkat çekerek, cemiyetin daha 
fazla desteğe ihtiyacı olduğunu 
vurguladı. Programda, eğitim 
seminerleri ve sosyal projeler-
le gençlere rehberlik etmeye de-
vam edeceklerini belirtti.

Gülep, “İlim yaymanın bir 
ibadet olduğunun bilinciyle ha-
reket ediyoruz. Ancak bu kutlu 
yolda her geçen gün daha faz-
la desteğe ihtiyacımız var. Ka-
tılımınız ve desteğiniz, bizlere 
yalnızca moral kaynağı olmak-
la kalmıyor, aynı zamanda gele-
ceğe dair hedeflerimize ulaşma 
konusunda büyük bir motivas-
yon sağlamaktadır.

Toplantımız, cemiyetimi-
zin geleceği adına önemli ka-
rarların alındığı ve topluluğu-
muzun gücünü bir kez daha or-
taya koyduğumuz bir buluşma 
oldu. Sizlerin katılımı ve görüş-
leri, Cemiyetimizin daha güç-
lü ve etkili bir şekilde yol alma-
sına katkı sağlıyor. Bugün al-
dığımız kararlarla, derneğimi-
zin hedeflerini netleştirerek, 
Küçükçekmece’de ilim ve kültü-
rün yayılmasına yönelik önemli 
bir adım daha atmış olduk.

İlim Yayma Cemiyeti olarak, 
eğitimde fırsat eşitliğini sağla-
mak ve toplumun her kesimine 

ulaşmak en önemli hedefleri-
mizden biridir. Küçükçekmece 
Şubesi olarak, bu kutsal görevi 
daha da güçlendirerek sürdüre-
ceğiz. Geleceğe yönelik projele-
rimizde, her bir öğrencinin, her 
bir bireyin daha iyi bir eğitim 
alabilmesi için çeşitli destek-
ler sunmayı amaçlıyoruz. Burs 
programlarımızı daha da geliş-
tirerek, ihtiyacı olan öğrenci-
lere ulaşmayı ve onların eğitim 
hayatlarını kolaylaştırmayı he-
defliyoruz. Her bir gencimizin, 
bu toplumun yarının lideri ola-
cağına inanıyor ve onların ge-
leceğe daha güvenli adımlarla 
ilerlemelerini sağlamak için var 
gücümüzle çalışacağız.

Sadece akademik başarı-
yı değil, kültürel gelişimi de 
önemsiyoruz. Kültürel etkinlik-
lerle halkımızın ve öğrencileri-
mizin bir araya gelerek daha bi-
linçli, daha kültürlü bireyler ol-
malarını sağlamak istiyoruz. 
Bu nedenle seminerler, kon-
feranslar ve paneller düzenle-
yerek, toplumu bilinçlendire-
cek, onlara değerlerimizi anla-
tacak etkinliklere imza ataca-
ğız “ dedi.

ÇIKRIKÇI’DAN EĞİTİMDE 
İŞBİRLİĞİ VURGUSU

Küçükçekmece İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Emin Çıkrıkçı, ko-
nuşmasında Filistin ve Doğu 
Türkistan’daki insan hakla-

rı ihlallerine değindi ve eğiti-
me yapılan yatırımın ülkenin 
geleceği için kritik olduğunu 
söyledi. Çıkrıkçı, “Bugün bu-

rada, Küçükçekmece İlim Yay-
ma Cemiyeti’nin Genel Ku-
rul toplantısında bir araya gel-
mekten büyük bir mutluluk du-
yuyorum. Milli Eğitim Müdü-
rü olarak, eğitimin her alanın-
da toplumumuza katkı sunan 
bu tür kuruluşların önemini 
çok iyi biliyorum. İlim Yayma 
Cemiyeti’nin eğitim alanındaki 
çalışmaları, gençlerimize sağ-
ladığı fırsatlar ve toplumun her 
kesimine ulaşarak, bilginin ya-
yılmasına katkı sağlaması, biz-
ler için büyük bir destek kayna-
ğıdır.

Küçükçekmece’deki eğitim 
faaliyetlerinde, her zaman sivil 
toplum kuruluşlarımızla işbir-
liği içinde çalışmaya, gençleri-
mizin daha iyi bir eğitim alabil-
mesi için birlikte hareket etme-
ye devam edeceğiz. Bu anlam-
lı etkinlik, eğitimde fırsat eşit-
liğini sağlamak adına attığımız 
adımlardan sadece bir tanesi-
dir. Hep birlikte, daha aydınlık 
bir geleceğe doğru yürümek için 
güç birliği yapmamız gerektiği-
ni unutmamalıyız.

SİYASİ PARTİLERDEN DESTEK 
SÖZÜ 

Ak Parti Küçükçekme-
ce İlçe Başkanvekili Barış 
Sert,Milliyetçi Hareket Partisi 
İlçe Başkanı Ekrem Sarısoy, Sa-
adet Partisi Küçükçekmece İlçe 

Başkanı Feyzullah Çürük,  Bü-
yük Birlik Partisi Küçükçekme-
ce İlçe Başkanı İsmet Vardar bi-
rer selamlama konuşması yap-
tılar.  Siyasi parti temsilciler or-
tak duygu olarak şunları ifade 
ettiler. 

Siyasi parti temsilcileri, 
yaptıkları konuşmalarda, or-
tak bir hedef etrafında birle-
şerek, Küçükçekmece’nin ve 
Türkiye’nin gelişimine kat-
kı sağlamayı sürdürecekleri-
ni belirttiler. Katılımcılar, top-
lumun kalkınmasında eğitim, 
kültür ve toplumsal dayanışma-
nın önemine değinerek, İlim 
Yayma Cemiyeti’nin yürüttüğü 
projelere olan desteklerini dile 
getirdiler.

Toplantıda, siyasi parti tem-
silcileri, toplumun daha güçlü 
bir şekilde ilerlemesi için birlik 
ve beraberlik içinde hareket et-
menin gerekliliği üzerinde du-
rarak, bu tür etkinliklerin top-
lumsal faydayı artırma nokta-
sında önemli bir rol oynadığını 
vurguladılar.

İlim Yayma Cemiyeti’nin 
Küçükçekmece’deki projeleri-
nin güçlenerek devam etmesi 
ve daha fazla kişiye ulaşması te-
mennisinde bulunan parti tem-
silcileri, cemiyetin çalışmaları-
na her zaman destek olacağının 
altını çizdiler.

TAYFUN ERCAN- KENT YAŞAM

MURAT GÜLEP’İN GENÇLİĞE YATIRIMINDA YENİ DÖNEM
Önemli faaliyetler ortaya koyan İlim Yayma Cemiyeti
Küçükçekmece Şubesi’nin Olağan Genel Kurul Toplantısı yapıldı. 
Toplantıda Başkan Gülep önemli mesajlar verdi.

İlim Yayma Cemiyeti Küçükçekmece
Şubesi İlçe Başkanı MURAT GÜLEP

Küçükçekmece AK Parti İlçe Başkan 
Vekili BARIŞ SERT

Küçükçekmece MHP İlçe Başkanı
EKREM SARISOY

MHP Küçükçekmece, sosyal medyanın 
GÜVENLİ KULLANIMINI ELE ALDI
Milliyetçi Hareket Partisi Küçükçekmece İlçe Başkanlığı tarafından düzenlenen seminerde, sosyal medyanın 
etik ve güvenli kullanımına ilişkin önemli bilgiler paylaşıldı. Gazeteci ve sosyal medya uzmanı Ümit Sanlav, 
dijital güvenlik, sosyal medya bağımlılığı ve kişisel veri koruması konularında katılımcıları bilinçlendirdi.

İSMMMO’dan 30. Yıl
Onur Belgesi Töreni
İstanbul Serbest Muhasebeci Mali Müşavirler Odası (İSMMMO), 
İBB Ali Emiri Efendi Kültür Merkezi’nde düzenlediği anlamlı 
bir törenle meslekte 30 yılını dolduran mali müşavirleri onur-
landırdı. Törende, uzun yıllar boyunca mesleğe katkı sunan 
mali müşavirlere “Onur Belgesi” takdim edildi.

Törene, İSMMMO Baş-
kanı Erol Demirel’in yanı 
sıra birçok üyenin ve davet-
linin katıldığı gözlemlendi. 
Törende ayrıca Cumhuriyet 
Halk Partisi (CHP) İstanbul 
İl Sekreteri Soner Özimer de 
meslekteki emeğinden do-
layı “Onur Belgesi” almaya 
hak kazandı.

Belge, İSMMMO Başka-
nı Erol Demirel tarafından 
bizzat takdim edildi. Demi-
rel, tören sırasında yaptığı 
konuşmada, “30 yıl boyun-
ca mesleğine bağlılıkla hiz-
met eden herkesi yürekten 
kutluyorum. Bu uzun yolcu-
lukta emeği geçen tüm mes-

lektaşlarımıza teşekkür edi-
yor ve başarılarının deva-
mını diliyorum” ifadelerini 
kullandı.

Soner Özimer ise bu an-
lamlı belgeden dolayı duy-
duğu memnuniyeti dile ge-
tirerek, “İSMMMO ailesinin 
bir parçası olmak ve bu onu-
ru yaşamak benim için bü-
yük bir gurur kaynağıdır” 
dedi.

Tören, katılımcıların ha-
tıra fotoğrafları çekmesi ve 
sohbetleriyle sona erdi. İSM-
MMO, meslektaşlar arasında 
dayanışmayı ve bağlılığı teş-
vik etmeye devam edeceği-
nin altını çizdi.

Çatalca için herkes bir arada
Çatalca Kent Konseyi, 2025 yılı Olağan Genel Kurulunu geniş katılımla ger-
çekleştirdi. Toplantıda, Çatalca’nın daha yaşanabilir, modern ve sürdürüle-
bilir bir kent haline gelmesi için yapılacak çalışmalar değerlendirildi.

“MAZERET DEĞİL MAHARET 
ÜRETİYORUZ”

Çatalca Belediye Başkanı 
Erhan Güzel, ilçenin gelişimi 
için tüm paydaşlarla iş birli-
ğinin önemine vurgu yaparak 
şu ifadeleri kullandı:

“Çatalca’mızı daha güzel 
bir geleceğe taşımak için ma-
zeret değil, maharet üretme-
ye devam edeceğiz. İlçemi-
zin tüm dinamikleriyle daya-

nışmamızı artırarak, modern 
ve sürdürülebilir bir kent inşa 
etmek için çalışmayı sürdü-
receğiz. Genel kurulumuzun 
Çatalca’mıza, bölgemize ve ül-
kemize hayırlı olmasını dili-
yorum.”

GENİŞ KATILIM OLDU
Genel kurulda, ilçenin 

kentsel gelişimi, çevre ve sür-
dürülebilir projeler, sosyal be-
lediyecilik çalışmaları ve katı-
lımcı yönetim modelleri üze-
rine değerlendirmeler yapıldı. 
Toplantıya, kent konseyi üye-
leri, yerel yönetim temsilcileri 
ve ilçenin farklı paydaşları ka-
tılım sağladı.

Çatalca Belediyesi, kent 
konseyi ve toplumun tüm di-
namikleriyle iş birliği içinde 
hareket ederek ilçenin kalkın-
masına katkı sunmaya devam 
edecek.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Silivri Belediye Başkanı Bora 
Balcıoğlu, Fatih Mahallesi’nde 
mahalle toplantısı düzenledi. 
Mahallelerin ortak bir hikaye-
si olduğunu ifade eden Başkan 
Balcıoğlu, bu hikayeyi birlik-
te yazmaya devam edeceklerini 
vurguladı.

Seçim sürecinde de Fatih 
mahallesinde olduğunu, son 
mitingini fatih mahallesinde 
yaptığını belirten Başkan Bal-
cıoğlu, “Seçim bittiğinde de 
sizleri unutmadım. Her anı-
nızda yanınızda olmaya gay-
ret gösteriyorum. Çünkü ma-
halleler bizim ortak evimiz, or-
tak hikâyemizdir ve bu hikâyeyi 
birlikte yazmaya devam edece-
ğiz” şeklinde konuştu.

Başkan Balcıoğlu, 15 yıldır 
halkın desteğiyle bu topraklara 
hizmet etmenin gururunu ya-
şadığını belirtti. Meclis üyeli-
ğinden belediye başkan yardım-
cılığına, İstanbul Büyükşehir 
Belediye Meclis Üyeliği’ne ka-
dar birçok önemli görev üstlen-
diğini ifade eden Başkan Bal-
cıoğlu, en büyük onuru bugün 
halkın karşısında durarak yaşa-
dığını vurguladı.

Her gün halkın ihtiyaçları-
nı düşünerek hareket ettiğini 
belirten Başkan Balcıoğlu, şöy-
le konuştu:

“Sokağa çıktığımda çocuk-
ları gördüğümde, ‘Evlatlarımız 
için daha ne yapmalıyım’ diye 
düşünüyorum. Genç kardeşleri-
mi gördüğümde, ‘Nasıl yapabi-
liriz de gençlerin umutlarını ye-
şertebiliriz’ diyorum. Kadınları 
gördüğümde, ‘Nasıl destek ola-
lım da ev ekonomileri rahat et-
sin’ diye soruyorum. Emeklile-
rimizi gördüğümde, ‘Bu ekono-
mik krizde emeklilerimize nasıl 
destek olabiliriz’ diye içimden 
geçiriyorum. 45 yaşındayım ve 
45 yıldır Silivri’de yaşıyorum. 
Çiftçiliği de biliyorum, hayvan-

cılığı da. O yüzden bir tarlanın 
önünden geçerken, ‘Rabbim 
bana güç ver ki çiftçinin, üreti-
cinin yüzünü daha fazla güldü-
reyim, onlara daha fazla destek 
olayım’ diye dua ediyorum.”

“TARIM VE ÜRETİME TAM 100 
MİLYON TL DESTEK SAĞLADIK”

Büyükşehir Belediyesi’nin 
desteğiyle çiftçilerin yanın-
da olmaya devam edecekleri-
ni belirten Başkan Balcıoğlu, 
“Son 8 ayda tarım ve üretime 
tam 100 milyon TL destek sağ-
ladık. Silivri Belediyesi olarak, 
Silivri’nin hatta İstanbul’un en 

büyük çiftçisi olma vizyonuyla 
hareket ediyoruz” dedi.

Başkan Balcıoğlu, arpa to-
humu, ayçiçek tohumu, saman 
balyası, atalık sebze tohumu, 
yazlık sebze fide desteği ve ma-
zot yardımlarıyla üreticilerin 
yükünü hafiflettiklerini vurgu-
ladı. Ayrıca, 2 bin dönüm alana 
buğday ekimi gerçekleştirdikle-
rini ve buğdaydan elde edilecek 
unları ihtiyaç sahibi hemşehri-
lerine ücretsiz olarak ulaştıra-
caklarını da ifade etti. İBB des-
teği ile kuzu yemi dağıtımına 
da başladıklarını kaydetti.

Belediye yönetimi olarak ön-

celiklerinin halkın taleplerine 
kulak vermek, sorunlarına çö-
züm üretmek ve ihtiyaçlarına en 
hızlı şekilde cevap verebilmek 
olduğunu belirten Başkan Bal-
cıoğlu, “Elbette, her şeyi aynı 
anda yapamayabiliriz. Ama bi-
zim farkımız, her zaman çaba 
göstermeye, samimiyetle çalış-
maya hazır olmamızdır. İnsan-
larımıza ‘Hayır’ demek zorunda 
kaldığımız anlarda bile, o sami-
miyeti ve çabayı göstermek, gö-
nüllerde bir iz bırakmak bizim 
görevimizdir” şeklinde konuştu.

Muhtar Sadiye Yönet, ma-
hallede yaşanan sorunları ve çö-
züm bekleyen konuları detay-
lı bir şekilde aktardı. Başkan 
Balcıoğlu’na teşekkür eden Yö-
net, “Hepimiz için rahat bir ya-
şam sağlamak adına gösterdi-
ğiniz çaba için teşekkür ediyo-
rum. Gıda bankasına yapılan 
yardımlar ve engelli merkezine 
sağlanan destekler çok değerli. 
Emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum” dedi.

MAHALLE SAKİNLERİ 
BALCIOĞLU’NA TALEPLERİNİ 
İLETTİ

Söz alan bir mahalle sakini, 
gerçek ihtiyaçlarının iş olduğunu 
belirterek, “Bizim kadınlarımı-
zın çalışmaya ihtiyacı var, bizle-
re iş lazım” şeklinde konuştu.

Başkan Balcıoğlu, mahalle 
sakinlerinin taleplerine yanıt ve-
rirken, “Haklısınız, ekmeğimi-
zin peşinde olacağız. Benim ego 
ve kibirle işim olmaz, herkes ko-
nuşacak, ben sadece işimi yapa-
rım. Konuşmak isteyen konuşa-
cak, ben her zaman dinlemeye 
hazırım” dedi. Ayrıca Fatih Ma-
hallesinden 145 kişinin beledi-
yede çalıştığını belirten Başkan 
Balcıoğlu, daha fazla insana iş 
imkanı sağlamak için ellerinden 
geleni yapacaklarını ifade etti.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Üsküdar Belediye Başka-
nı Sinem Dedetaş’ın katılımıy-
la gerçekleşen törene, Üsküdar 
Belediyesi Başkan Yardımcıla-
rı, meclis üyeleri ve vatandaş-
lar katıldı.

Törende konuşan Üskü-
dar Belediye Başkanı Dedetaş, 
ülke genelindeki zorlu süreç-
lere rağmen yerel yönetim ola-
rak Üsküdar’da dayanışma ve 
umutla iyi işler yapmaya devam 
ettiklerini vurgulayarak, “Ülke 
genelinde canımızı çok sıkan 
olaylar olsa da Üsküdar’da eli-
mizden geldiğince yerel yöne-
timde sizlerle birlikte bu acıla-
rımızı hafifletmeye ve iyi şeyler 
yapmaya gayret ediyoruz. Hep 
beraberce iyiye odaklanarak her 
şeyin üstünden geleceğimizi 
düşündüğümüzü iletmek iste-
rim.” dedi.

Dedetaş, katılım gösteren 
vatandaşlara, muhtarlara ve 
meclis üyelerine teşekkür ede-
rek bu mutluluğu birlikte pay-
laşmanın önemine değindi.

“Şubat ayımıza bir minik 
dostlar kliniği açılışıyla başlı-
yoruz. Hafta sonu yanımızdası-
nız. O yüzden öncelikle geldiği-
niz için sizlere, muhtarlarımı-
za, kıymetli meclis üyelerimize 
teşekkür ediyorum.” diyen De-
detaş, kamusal alanlarda denge 
gözetilmesi gerektiğini belirte-
rek, hem insanların hem de so-
kak hayvanlarının huzur içinde 
yaşaması için çalışmalar yürüt-
tüklerini ifade etti.

Başkan Dedetaş, “Sokak 
hayvanları konusunda fark-
lı düşünceler var. Onun farkın-
dayım ve bir denge gözetmemiz 
lazım. Sokaklar kamusal alan-
lar. Tabii ki insanların korku-
suzca temiz bir şekilde, sokak-
larda yürümesi, yaşaması ge-
rekiyor ama öbür tarafta da do-
ğayı paylaştığımız minik dost-
larımız var. Bunun bir dengesi-
ni kurmamız gerekiyor. Yasayla 
birlikte bu biraz zorlaşmış olsa 
da yine çok kıymetli çalışma 
arkadaşlarımla birlikte, özel-
likle klinikleri açarak sokak-
ta olan hayvanlarımıza bakımı 
artırmak üzere bazı çalışmala-
ra giriştik. Bugün de buradan 
Bulgurlu’daki kliniğimizi bera-

berce açıyoruz.” dedi.

“Pati parkların sayısını 
çoğaltmakta hedeflerimiz 
arasında’’

Modern donanıma sahip 
Bulgurlu Minik Dostlar Klini-
ği ile günde 100 hayvana bakım 
hizmeti sunulabileceğini belir-
ten Dedetaş, kısırlaştırma, te-
davi ve ameliyat gibi hizmetle-
rin yanı sıra sahiplendirmeyi 
teşvik edecek yeni pati parklar 
oluşturduklarını söyledi.

 “Modern bir donanıma sa-
hip kliniğimiz günlük ortalama 
yüz hayvanımıza bakım hizme-
ti sunabilecek ve yirmi ameliyat 
gerçekleştirebilecek bir kapasi-
teye sahip.” diyen Dedetaş, şöy-
le devam etti:

“Başlangıçta hafta içi gün-
lerde hizmet verecek kliniği-
mizde sokakta yaşayan canlı-
larımız için kısırlaştırma, mu-
ayene, tedavi, ameliyat gibi 
pek çok hizmeti sunacağız. Kli-
niğimizin dış tarafında bir 
de pati park oluşturduk. Bu 
Üsküdar’da oluşturduğumuz 
üçüncü pati park. Sokak hay-
vanlarıyla ilgili genel yaklaşı-
mımız tabii sahiplenilmesi yö-
nünde. Çünkü barınaklar her 
ne kadar geçici alan diye kul-
lansak da yine de canlılar için 
bir şekilde çevrelendikleri ve 
sevgiden biraz uzak oldukları 
alanlar. Biz ne kadar onlara iyi 
davransak da bir aileyle yaşan-
mak gibi olmuyor tabii. O yüz-
den sahiplendirmeyi artırmak 
için özellikle pati parkların sa-
yısını çoğaltmakta hedeflerimiz 
arasında.”

“Vetbüs şu an faaliyette 
ve gezici veteriner kliniği 
hizmeti görüyor”

Vetbüs projesiyle gezici ve-
terinerlik hizmeti sundukları-
nı ifade eden Dedetaş, “Yaptı-

ğımız bir iyileştirmede aslında 
Vetbüs ile oldu. Vetbüs şu an fa-
aliyette ve gezici veteriner klini-
ği hizmeti görüyor. Dolayısıyla 
her yere klinik açmamız müm-
kün olmadığı için Acıbadem 
Mahallesi’nde başlatmıştık on 
beş gün, böyle mahalle mahal-
le gezerek mahallelerimizin so-
kakta dolaşan başı boş diye ta-
bir edebileceğimiz canlılarla il-
gili de bakım faaliyetlerini yü-
rütecek Vetbüsümüzde.” diye 
konuştu.

“Hayvanlara Umut Ol’ başlıklı 
yeni bir projeye başlıyoruz”

Başkan Dedetaş, “Hayvan-
lara Umut Ol” projesiyle sahip-
lenme oranlarını artırmayı he-
deflediklerini söyleyerek, “Hay-
vanlara Umut Ol başlıklı yeni 
bir projeye başlıyoruz. Bunu da 
kısa sürede Güneş başkanımı-
zın liderliğinde lansmanını ha-
yata geçireceğiz. Burada da bi-
raz önce bahsettiğim gibi sa-
hiplenmeyi arttırıcı çalışmalar 
yapmak istiyoruz ki bu sorunu 
çözelim.” dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Balcıoğlu: Silivri Belediyesi, 
İstanbul’un en büyük çiftçisi

Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, 
mahalle toplantıları kapsamında Silivri 
Fatih Mahallesi’ni ziyaret etti. Başkan 
Balcıoğlu, Fatih Mahallesi ziyareti 
kapsamında vatandaşla bir araya 
gelerek görüş ve önerilerini dinledi.

Üsküdar’da can dostları için yeni klinik
Üsküdar Belediyesi, sokak hayvanlarına yönelik sağlık hizmetlerini genişletmeye devam 
ediyor. Minik Dostlar Kliniği’nin yeni şubesi, Bulgurlu Mahallesinde kapılarını açtı.

Ç ç
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e

Şişlililere kara kışta sıcak destek
Şişli Belediyesi, geçim zorluğu yaşayan vatan-
daşlara ‘Kış Desteği’ uygulamasını başlattı.

Şişli’de ikamet eden va-
tandaşlara yönelik, ocak, şu-
bat ve mart aylarını kapsaya-
cak şekilde aylık 1.500’er lira 
fatura desteği sunulacak. Fa-
tura desteği hane bazlı olup; 
hane gelirinin asgari yaşam 
düzeyinin üzerinde olmama-
sı ve oturulan ev dışında baş-
ka bir ev veya 15 yaş altı araç 
olmaması kriterlerine uyan 
vatandaşlara yönelik ola-
cak. Şişli Belediyesi’nden sos-
yal destek alan mevcut aileler 
doğrudan listeye eklenirken, 
başvuru yapan yeni ailelerde 
listeye eklenecek. Yeni başvu-
ru yapanlarda kriterlere göre 
değerlendirme yapılacak. Fa-
tura desteği ödemeleri İBAN 
üzerinden nakit yapılacak. 

BATTANİYE VE GIDA DESTEĞİ
Ayrıca kış desteği paketi 

kapsamında Sosyal İnceleme 

Komisyonu tarafından tes-
pit edilen ihtiyaç sahiplerine, 
gıda, battaniye ve yorgan des-
teği sağlanacak. Şişli Beledi-
yesi, yine ilçede devlet okulu-
na giden ilkokul ve ortaokul 
öğrencilerine de bot ve mont 
dağıtacak. 

KONUTLARDA BAKIM VE 
TADİLAT DESTEĞİ

Öte yandan konutlarında 
basit tadilat ihtiyacı olan aile-
lere kalorifer peteği temizliği, 
cam ve kapı kenarlarına izo-
lasyon yapılması gibi hizmet-
ler de sunulacak. 

Kış Destek paketine başvu-
rular, Şişli Belediyesi’nin 444 
3 112 numaralı Çözüm Mer-
kezi veya web sitesi üzerinden 
24 Ocak – 15 Şubat arasında 
yapılabilecek.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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STANBUL’UN BA IMSIZ KENT GAZETES

Çekmeköy Belediyesi ve Çekme-
köy Kent Konseyi, 6 Şubat Kahra-
manmaraş Depremleri’nin 2. yıl dö-
nümü dolayısıyla, deprem bilinci-
ni artırmak ve Çekmeköy’ün gelecek-
teki afet yönetimi çalışmalarına ışık 
tutmak amacıyla “Deprem Gerçeği 
ile Yarına Hazır Çekmeköy” sempoz-
yumu düzenledi. Turgut Özal Kültür 
Merkezi’nde düzenlenen programa; 
Çekmeköy Belediye Başkanı Orhan 
Çerkez, Çekmeköy Kent Konseyi Baş-
kanı Özgür Altıparmak, meclis üye-
leri, sivil toplum kuruluşları temsil-
cileri ve çok sayıda vatandaş katıldı.

Çekmeköy’ün depremselliği-
ne ilişkin sunumlarını gerçekleş-
tiren konuşmacılar, depremin et-
kileri ve 6 Şubat Kahramanmaraş 
Depremleri’ne ilişkin bilimsel değer-
lendirmelerde bulunduğu sempoz-
yumda, İstanbul Üniversitesi Cer-
rahpaşa Jeofizik Mühendisliği Öğ-
retim Üyesi Prof. Dr. Eştef Yalçınka-
ya, “Kahramanmaraş Depremlerinin 
Dinamik Kırılma Süreci ve Etkinle-
rinin Değerlendirilmesi” başlıklı bir 
sunum yaptı. İTÜ Jeoloji Mühendis-
liği Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Serdar Akyüz, “6 Şubat Kahraman-
maraş Depremlerinin Yüzey Kırığı 

Geometrisi ve Atım Dağılımı” konu-
sunu ele aldı. Kırklareli Üniversitesi 
İnşaat Mühendisliği Öğretim Üyesi 
Dr. Zafer Kanbir, “Kahramanmaraş 
Depremlerinde Oluşan Yapısal Ha-
sarların Kapsamlı Değerlendirilme-
si” başlığıyla yapısal hasarları değer-
lendirdi. Kocaeli Üniversitesi Jeolo-
ji Mühendisliği Öğretim Üyesi Doç. 
Dr. Özkan Coruk, “Çekmeköy ve Dep-
rem, Jeoloji Açısından Çekmeköy’e 
Bakış” başlıklı sunumunda ilçenin 
jeolojik özelliklerini anlattı.

Başkan Çerkez, programda dep-
rem bölgesinde görev yapan personel 
teşekkür belgesi takdim etti.

“YİTİRDİĞİMİZ HER BİR CANI HÜZÜN 
VE RAHMETLE ANIYORUM”

Çekmeköy Belediye Başkanı Or-
han Çerkez, “Millet olarak 6 Şubat 
2023’te tüm Türkiye’yi derinden et-
kileyen, enkazı hala yerlerde ve yü-

reklerde olan, acısı, ağrısı dinmeye-
cek bir sabaha uyanmıştık. O sabah 
telsiz sesinden duyulan, “Beyazıtlı 
Mahallesi’nde çok sayıda bina yıkık 
durumda. Artçılar da devam ediyor. 
Merkez; Ebrar Sitesi, bina çöktü” 
sözleri hepimizi sarsmıştı.  Hepimiz 
için zor ve ağır bir sürecin başlangı-
cıydı. Kahramanmaraş’ın Pazarcık 
ve Elbistan ilçelerinde meydana ge-
len depremlerin ikinci yıl dönümün-
deyiz. 120 bin kilometre karelik bir 
alanda 11 ilimiz etkileyen deprem-
lerde 107 bin 213 vatandaşımız yara-
lanıp 53 bin 537 canımız ise ebediye-
te irtihal etti. Depremlerinin 2’inci 
yılında, yitirdiğimiz her bir canı hü-
zün ve rahmetle anıyorum. Allah gü-
zel ülkemize bir daha böyle acıları 
yaşatmasın” dedi.

“6 BİN İNSANIMIZA AFET EĞİTİMİ 
VERDİK”

Başkan Çerkez, “Aynı acıların bir 
daha yaşanmaması için, bilim in-
sanlarımızın uyarıları ve önerile-
ri dikkate alınarak güvenli kentle-
rin inşası, deprem bilincinin ve far-
kındalığın artması için ilçemizde ti-
tizlikle çalıştığımızı belirtmek istiyo-
rum. Göreve geldiğimiz günden bu-
güne ilçemizdeki; sitelerde, sürücü 
kurslarında, okullarda, fabrika ve iş 
yerlerinde çeşitli eğitimlere imza at-
tık. Gönüllülerimizde dahil yaklaşık 
6 bin insanımıza deprem ve afetler-
le ilgili eğitimler verdik. Geçtiğimiz 
aylarda yine deprem alanında uz-
man isimleri ilçemizde ağırlayıp bi-
linçlendirme çalışmalarımıza devam 
ettik. Bugün yine salonumuzda ala-
nında uzman isimlerimizi ağırlıyor 
ve komşularımıza bir nebzede olsa 
faydalı olmayı amaçlıyoruz” dedi.
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Gaziosmanpaşa’da kentsel dö-
nüşüm konutları hak sahipleriy-
le buluşmaya devam ediyor. We Ha-
liç Kentsel Dönüşüm Projesi’nin ar-
dından bu kez Yenidoğan Mahalle-
si 6D Bölgesi 1. Etap Kentsel Dönü-
şüm Projesi için noter huzurunda 
kura çekimi gerçekleştirildi. Töre-
ne; Gaziosmanpaşa Belediye Başkanı 
Hakan Bahçetepe, Cumhuriyet Halk 
Partisi İstanbul İl Başkan Yardım-
cısı Nurten Erdal, ilçe protokolü ve 
hak sahipleri katıldı. Proje içeriğini 
anlatan video gösterimi ile başlayan 
program, protokol konuşmala-
rı ile devam etti. Noter huzu-
runda ilk kurayı Başkan Bah-
çetepe çekerken, daireleri be-
lirlenen hak sahiplerine temsi-
li olarak anahtarları verildi.

HAK SAHİPLERİ, GÜVENLİ 
KONUTLARA VE SOSYAL YAŞAM 
ALANLARINA KAVUŞTU

323 konut ve 9 ticari alan-
dan oluşan projede, hak sahip-
leri; 359 araçlık otopark, yüzme 
havuzu, hamam, sauna, fitness 
salonu, minyatür spor sahası 
ve çocuk oyun alanlarını içeren 
sosyal bir yaşam alanına kavuş-
tu. 3 bin 231 metre kare yeşil alana 
sahip projede, güneş enerji sistemi 
ve gri su sitemi gibi çevre dostu tek-
nolojiler kullanıldı.

“İLÇEMİZ İÇİN BÜTÜN ÇALIŞMALARA 
AÇIĞIZ”

Kentsel dönüşümde önemli bir 
adım daha atıyor olmanın mutlulu-
ğunu yaşadığını dile getiren Bahçe-
tepe, “150 gün önce We Haliç kura-
sını çekmiştik. Bugün de Yenidoğan 
Mahallesi 6D Projesi’nde komşuları-
mızın yeni dairelerinin kurasını çek-
mek için buluştuk. Tüm hak sahip-
lerinin dairelerinde sağlıklı, mut-
lu ve huzurlu olmasını diliyorum. 

Hem yüklenici firma hem GOPAŞ 
eliyle yürüttüğümüz, ilçemize değer 
sunan bir proje. 323 konut, 9 ticari 
alan, altında otoparkı, yaşam alan-
ları, spor salonları olan bir proje. Bu 
projede özellikle güneş enerji ve gri 
su sistemi gibi yenilikçi uygulama-
ları hayata geçirmenin mutluluğu-
nu da yaşıyoruz. Bu gibi çevre dostu 
projeleri ilçemizdeki tüm kentsel dö-
nüşüm projelerine dahil etmeyi he-
defliyoruz. İlçemizi dirençli bir kent 
hale getirmek için bütün çalışmala-
ra açığız” şeklinde 

konuştu.

“YENİ DAİRELERİNİZİN HAYIRLI 
OLMASINI DİLERİM”

Başkan Bahçetepe, “İlk günden 
beri Gaziosmanpaşa’da yapı stoku-
nu değiştirmek için birçok adım at-
tık. Göreve geldiğimizde ilçemiz-
de 12 ayrı imar notu vardı. Bir ma-
hallede yapılan inşaat başka bir ma-
hallede yapılmıyordu, bu da süre-
ci yavaşlatıyordu. Yöneticilerimizle 
Gaziosmanpaşa’nın tamamını kap-
sayacak tek bir imar notu hazırladık 
ve hayata geçirmeye çalışıyoruz. Ada 
bazlı yapılaşma ve parsel birleştir-
meye yönelik kentsel dönüşüme teş-
vik edecek çalışmaları hızlandırıyo-

ruz. Komşularımızın güvenle yaşa-
yabileceği, deprem riskine karşı da-
yanıklı projeleri hızla hayata geçir-
mek zorundayız. Bugüne kadar yap-
tığımız bütün projelerde insanımızı 
gören, duyan, onları anlayan, onlar-
la empati kuran, yurttaşlarını mağ-
dur etmeyen, adil, hakkaniyetli ve 
yenilikçi bir kentsel dönüşüm anla-
yışını benimsiyoruz. Vatandaşımız-
la barışık, komşuluk ilişkisini koru-
yan bir kentsel dönüşümü 5 yıl bo-
yunca Gaziosmanpaşa’da hakim kıl-

mak için elimizden gelen mü-
cadeleyi göstereceğiz. Yeni da-
irelerinizin hayırlı olmasını 
dilerim. Şimdiden dairelerini-
zin sizlere mutluluk ve huzur 
getirmesini diliyorum” ifade-
lerini kullandı.

“BİR AN ÖNCE EVİMİZE 
KAVUŞUP O GÜZEL 
İMKÂNLARDAN 
YARARLANMAK İSTİYORUZ”

Çekilişte konuşan hak sa-
hibi Nilüfer Özleyen “Mut-
luyum. Bir an önce evimi-
ze kavuşup o güzel imkan-

lardan yararlanmak istiyoruz. İnşal-
lah en kısa zamanda olur. Doğduğu-
muz, büyüdüğümüz yerlerdi. Parsel 
kentsel dönüşüme girdiği için bizler 
de dahil edildik. Bu süreç zorlu geç-
ti çünkü İstanbul’da inanılmaz kira 
artışları oldu. Bir an önce bu sıkıntı-
ları atlatıp yeni evimizde mutlu bir 
şekilde yaşarız” dedi.

“KURA ÇEKİMİ İÇİN ÇOK MUTLU 
OLDUK”

Hak sahibi Hasan İşçiler ise 
“Kura çekimi için çok mutlu olduk. 
İnşallah dairelerimiz bir an önce bi-
ter de yerlerimize geçeriz. Evim 1+1, 
hemen hemen 2 yıl oldu. Kiraları-
mızı da alıyoruz” diye konuştu.
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Bakırköy Belediyesi’nin alanında uz-
man isimleri ve sevilen yazarları vatandaş-
larla bir araya getirdiği söyleşi etkinlikleri 
devam ediyor. Her hafta Cuma günü İspir-
tohane Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen 
“Bakırköy Muhabbeti”nin bu haftaki konu-
ğu sevilen tarihçi ve yazar Pelin Batu oldu. 
Türk kadınına her alanda birçok hak tanı-
yan Mustafa Kemal Atatürk’ün anılmasıyla 
başlayan söyleşide duygu dolu anlar yaşa-
yan deneyimli tarihçi, mitolojik süreçlerde 
kadınların yerinden cumhuriyet dönemin-
de kadınlara verilen haklara kadar önemli 
bilgiler aktararak vatandaşları tarihsel bir 
yolculuğa çıkardı. Vatandaşlar, gerçekleş-
tirilen “Mitoloji Tarih ve Edebiyat Üzerine” 
söyleşisinin sonunda Pelin Batu’ya soru 
sorma imkânı da buldu. 

“BAKIRKÖY’ÜN BAMBAŞKA BİR YER 
OLDUĞUNU GÖRÜYORUM”

Bakırköy’de tarihe, kültüre, bilime ve 
sanata gösterilen ilgiden çok memnun kal-
dığını vurgulayan Pelin Batu, “Bakırköy’e 
ilk kez bir konuşmacı olarak davet edil-
dim ve geldim. Bunu sadece burayı övmek 
için söylemiyorum ama seyirciler gerçek-
ten inanılmazdı. Bazen söyleşi sonrasında 
‘Soru cevap olsun mu?’ diyoruz ve derin bir 
sessizlik oluyor. Burada çok güzel yorumlar, 
sorular, katkılar al-
dık. Dolayısıyla bu-
ranın bambaşka bir 
yer olduğunu ora-
dan görüyorum. Ha-
kikaten bu tür bu-
luşmalar bana grup 
terapisi gibi geliyor. 
Çünkü yalnız olma-
dığımızı fark edi-
yoruz ve hissediyo-
ruz. İnsanlar birbi-
rine umut ve ener-
ji veriyor. Ülkemiz 
ne zaman çok iyi zamandan geçiyor diye 
sorsanız her dönem başka bir problem var-
dır her ülkede olduğu gibi. Ama bize galiba 
çok fazla bir karanlık çöktü. O karanlıkla-
rı yaşarken de ışığı hatırlamanın ve ışıkla, 
bilimle birbirimize el vermenin çok önem-
li olduğunu düşünüyorum. Bu toplantıla-
rın en önemli kısmı bu tür bir işlevleri ol-
ması” dedi. 

“KADIN SİYASETÇİLER ARTTIKÇA 
İSTEDİĞİMİZ DÜNYA İNŞA EDİLECEK”

Bakırköy’de ilk kadın Belediye Başka-
nı seçilen Doç. Dr. Ayşegül Ovalıoğlu’nu 
çalışmalarından dolayı takdir ettiği-
ni belirten deneyimli tarihçi, “Parlamen-
to listesine bakmıştım. Kadın temsilinin 
Bangladeş’ten tutun, Güney Kore’ye pek 
çok ülkeyle kıyaslanmayacak derecede Türk 
siyasetinde ne kadar düşük olduğunu sü-
rekli görüyoruz. Dolayısıyla kadınların si-
yasette olmasını çok önemsiyorum. Bakır-
köy Belediye Başkanı Doç. Dr. Ayşegül Ova-
lıoğlunu da alkışlıyorum. Çünkü onun gibi 
kadınlar artınca çocuklara, gençlere de il-
ham verecekler ve hakikaten istediğimiz 
dünya öyle inşa edilecek” diye konuştu.
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Beyoğlu Belediyesi, 2025 yılı-
na umut dolu bir adım attı. Beyoğ-
lu Belediye Başkanı İnan Güney, 31 
Mart 2024 Yerel seçimlerinde emek-
li vatandaşlara verdiği ‘Pazar Des-
teği’ sözünü yerine getirdi. Bele-
diye Meclisi’nde alınan kararla, 
Beyoğlu’nda ikamet eden ihtiyaç sa-
hibi emekli vatandaşlara ekonomik 
destek sağlanması amacıyla 10 bin 
TL tutarında Pazar Desteği verilecek. 
Beyoğlu Belediyesi Sosyal Yardım İş-
leri Müdürlüğü tarafından yürütü-
len çalışma, emeklilerin ekonomik 
yüklerini hafifletmeyi ve temel ihti-
yaçlarını daha rahat karşılamalarını 
sağlamayı hedefliyor.

“KİMSEYİ YALNIZ 
BIRAKMAYACAĞIZ”

Beyoğlu Belediye Başkanı İnan 
Güney, sosyal belediyecilik anlayışı-
nın temelinde insan odaklı hizmet 
ve dayanışma olduğunu belirterek, 

“Bizim için sosyal belediyecilik, sa-
dece hizmet üretmek değil, aynı za-
manda ihtiyaç sahiplerinin yanında 
olmak, onların hayatlarına dokuna-
bilmek. Beyoğlu’nda yaşayan emek-
li vatandaşlarımızın ekonomik zor-
luklarını hafifletmek ve yaşam kali-
telerini artırmak adına kısa süreden 
önemli çalışmalar yürüttük. Bildi-
ğiniz gibi Beyoğlu’nda ilk kez açtığı-

mız Emekli Evi de bunlardan bir ta-
nesi. Şimdi de seçim sürecinde ver-
diğimiz sözler kapsamında emeklile-
rimiz için Pazar Desteğini başlatıyo-
ruz. Beyoğlu’nda kimseyi yalnız bı-
rakmayacağız. Her zaman halkımı-
zın yanındayız ve olmaya devam ede-
ceğiz.” dedi.

Beyoğlu’nun ilk Emekli Evini 
Kasımpaşa’da açan Beyoğlu Beledi-

yesi, Kalaycı Bahçe’de ikinci Emek-
li Evi’nin açılması için çalışmalara 
başladı. Kasımpaşa Emekli Evi’nde, 
sinema gösterimlerinden tavla tur-
nuvalarına, sağlık taramasından 
psikolojik desteğe, emekliler için pek 
çok imkan bulunuyor.  

Beyoğlu Belediyesi, ihtiyaç sahi-
bi bin emekliye kışlık ayakkabı yar-
dımı ve bine yakın emekliye de Kef-
ken Kampı’nda yaz tatili yapma im-
kanı sunmuştu.
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Çekmeköy, güvenle 
yarınlara hazırlanıyor

Tarihçi-yazar Pelin Batu, Bakırköylülerle buluştu;

‘IŞIKLA VE BİLİMLE 
BİRBİRİMİZE EL 

VERMEMİZ ÇOK ÖNEMLİ’

Bakırköy Belediyesi’nin düzenlediği “Bakırköy Mu-
habbeti” etkinliklerinin bu haftaki konuğu deneyim-
li tarihçi ve yazar Pelin Batu oldu. Sevilen tarihçinin 
“Mitoloji Tarih ve Edebiyat Üzerine” konuştuğu prog-
ram vatandaşlardan büyük ilgi gördü. Bakırköylülerle 
gerçekleştirdiği söyleşiden dolayı çok mutlu olduğu-
nu söyleyen Pelin Batu, “Karanlıkları yaşarken de ışı-
ğı hatırlamanın ve ışıkla, bilimle birbirimize el verme-
nin çok önemli olduğunu düşünüyorum” dedi.

6 Şubat Kahramanmaraş Depremleri’nin 2. yıl dönümünde dolayısıyla Çekmeköy Belediyesi ve Çekme-
köy Kent Konseyi işbirliğinde “Deprem Gerçeği ile Yarına Hazır Çekmeköy” Sempozyumu düzenlendi. 
Programda Çekmeköy’ün depremselliğine ilişkin sunumlarını gerçekleştiren konuşmacılar depremin 
etkileri ve 6 Şubat Kahramanmaraş Depremine ilişkin bilimsel değerlendirmelerde bulundu.

Gaziosmanpaşalılar yeni yuvalarına kavuştu
Gaziosmanpaşa Belediyesi tarafından inşa edilen Yenidoğan Mahallesi 6D Bölgesi 1. Etap Kentsel Dönüşüm 
Projesi’nde hak sahiplerinin daireleri, noter huzurunda gerçekleştirilen kura çekimiyle belirlendi.

Gaziosmanpaşa Belediye Başkanı Hakan 
Bahçetepe, pazar ziyaretleriyle sokağın 
nabzını tutarak, halkın talep ve ihtiyaçları-
nı yakından takip ediyor.

Sık sık saha ziyaretleri yapa-
rak her fırsatta Gaziosmanpa-
şalılarla bir araya gelen Gazios-
manpaşa Belediye Başkanı Ha-
kan Bahçetepe, son olarak Yıl-
dıztabya Semt Pazarı’nı ziyaret 
etti. Burada, halkın yoğun ilgi-
siyle karşılaşan Başkan Bahçe-
tepe, vatandaşlarla sohbet ede-
rek talep ve önerilerini dinledi. 
Tezgâhları tek tek dolaşan Bah-
çetepe, pazar esnafına da hayır-
lı kazançlar diledi.

Sorunları çözmek için el bir-
liği ile çalıştıklarını ifade eden 
Belediye Başkanı Hakan Bahçe-
tepe, vatandaşlara ve pazar es-
nafına destekleri için teşekkür 
etti. Vatandaşlar da ilçede ya-
pılan çalışmalardan memnuni-
yetlerini dile getirerek, Başkan 
Bahçetepe ile bol bol hatıra fo-
toğrafı çektirdi.

Bahçetepe, vatandaşın yanında

Emeklinin dar zamanında Beyoğlu yanında Beyoğlu’nda maaşlarının yetersiz 
olması nedeniyle zor günler 

geçiren emeklilere yeni yılın ilk 
müjdesi geldi. Beyoğlu Belediyesi, 
ihtiyaç sahibi emekli vatandaşlara 

ekonomik destek sağlanması 
amacıyla 10 bin TL tutarında Pazar 

Desteği vereceğini açıkladı.
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İnceleme gezisi kapsamın-
da ilk durak, Avcılar E-5 Mey-
danı Zeminaltı Otoparkı, Afet 
Eğitim Merkezi, Yaya Alt Ge-
çidi ve Meydan Düzenleme İn-
şaatı oldu. Avcılar Meydanı’nı 
daha modern hale getirmeyi 
ve bölgedeki otopark sorununu 
çözmeyi amaçlayan proje, 475 
araç kapasitelik otopark ve böl-
ge halkının sosyal aktiviteleri-
ni artırmak amacıyla 7 bin met-
rekarelik meydan olacak şekilde 
tasarlandı. Otoparkın yanı sıra 
385 kişilik çok amaçlı bir salon, 
kütüphane yer alacak. Zemin 
altı otoparkının üstünde yer 
alacak 7 bin metrekarelik Avcı-
lar Meydanı’nda,vatandaşların 
vakit geçireceği, sosyal ve kül-
türel aktivitelerini devam etti-
receği 330 kişilik açık hava sah-
nesi de bulunacak. 

AFET EĞİTİM MERKEZİ
Avcılar Belediye Başkanı 

Utku Caner Çaykara,Avcılar Be-
lediyesi Başkan Yardımcıları, 
Meclis Üyeleri,birim müdürleri 
ve İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi ekipleri ile inceleme gezisi-
ne devam eden Ekrem İmamoğ-
lu ardından Afet Eğitim Merke-
zi inşaatında incelemelerde bu-

lundu ve teknik ekiplerden bilgi 
aldı. Afet Eğitim Merkezi’nin , 
vatandaşlara olası afetlere karşı 
farkındalık ve hazırlık eğitimi 
verilmesi için önemli bir altya-
pı oluşturduğuna dikkat çeken 
İmamoğlu, “Afet riskine kar-
şı bilinçlenme, kentimizin en 
öncelikli konularından biri. Bu 
merkezin, toplumun her kesi-
mine büyük katkı sağlayacağı-
na inanıyorum,” dedi.

HALKIN NABZI TUTULDU
Proje incelemelerinin ar-

dından Başkan İmamoğlu ve 
Başkan Çaykara, Yeşilkent 
Mahallesi’nde kurulan Salı 
Pazarı’nı ziyaret etti. Pazarda 
esnafla sohbet eden ve vatan-
daşların taleplerini dinleyen 
İmamoğlu ve Çaykara bölgenin 
ihtiyaçlarını yakından takip et-
tiklerini ve halkla sürekli ileti-
şim halinde olmaya önem ver-
diklerini dile getirdi. Pazar zi-
yareti sırasında esnafın ekono-
mik zorluklar, altyapı ve günlük 
sorunlarına dair paylaşımlarını 
dinleyen İmamoğlu, İBB olarak 
çözüm odaklı çalışmalara de-
vam ettiklerini belirtti.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Alibey Barajı İçme ve Kul-
lanma Suyu Havzası Koruma 
Planı, İstanbul Su ve Kanali-
zasyon İdaresi (İSKİ) tarafın-
dan, TÜBİTAK Marmara Araş-
tırma Merkezi iş birliği ile ha-
zırlandı. Plan, baraj havzası-
nın korunmasına yönelik bi-
limsel bir çalışma olarak dikkat 
çekiyor. Çalışmalar 2 Temmuz 
2020’de başladı ve Tarım ve Or-
man Bakanlığı tarafından 25 
Aralık 2024 tarihinde onaylan-
dı. Plan, 1 Ocak 2025’te yayım-
lanarak yürürlüğe girdi. İSKİ, 
bu bölgedeki havza koruma pla-
nı hükümlerine uygun olarak 
kontrol ve denetim faaliyetleri-
ni sürdürecek.

PLANLA BİRLİKTE SU KALİTESİ 
KORUNACAK 

İSKİ Genel Müdürü Doç. Dr. 
Şafak Başa, “İstanbul’un su 
kaynaklarını korumak ve hal-
kın temiz içme suyu ihtiyacı-
nı sürdürülebilir bir şekilde kar-
şılamak amacıyla suyun kali-
tesini ve çevresel dengeyi göze-
terek çalışmalarımızı sürdürü-
yoruz. Şehirdeki su havzaları-
nın korunması, suyun temizli-
ği ve doğanın dengesinin sağ-
lanması, İSKİ’nin öncelikli gö-
revleri arasında yer alıyor. Ali-
bey Barajı’ndaki su kalitesinin 
korunması, çevresindeki eko-
sistemin sürdürülebilir şekilde 
yönetilmesi ve bölge halkının 

içme suyu ihtiyacının güvence 
altına alınmasını hedefliyoruz. 
Alibey Barajı çevresindeki do-
ğal kaynakların korunması ve 
suyun sürdürülebilir kullanımı 
için yaptığımız bu çalışmalar, 
İstanbul’un su kaynaklarının 
korunmasına katkı sağlıyor. Bu 
tür projeler ile sadece suyun ko-
runmasını değil aynı zamanda 
çevre bilincinin artırılmasını da 
amaçlıyoruz.” dedi.

YILLIK 36 MİLYON METREKÜP 
SU KAPASİTESİ

50 km uzunluğundaki Ali-
bey Deresi üzerinde yer alan 
Alibey Barajı, 1972 yılında hiz-
mete alındı. Yıllık 36 milyon 
metreküp su kapasitesine sa-
hip olan ve toprak dolgu tipin-

de inşa edilen baraj, İstanbul’a 
içme suyu temin eden önemli 
su kaynaklarından biri. Barajın 
bulunduğu havza alanı ise 160 
kilometrekareyi kapsıyor.

İstanbul, yüzeysel su kay-
naklarıyla besleniyor. Yağış-
lı mevsimlerde yağışlarla gelen 
sular baraj ve regülatörlerde top-
lanarak gerekli arıtma işlemle-
rinin ardından şehre içme suyu 
olarak veriliyor. Alibey Barajı da 
İstanbul’un içme suyu ihtiyacı-
nı karşılayan su havzalarından 
biri olarak karışımıza çıkıyor. 
Alibey Barajı’nın havza koruma 
alanı, Sultangazi, Eyüpsultan ve 
Arnavutköy ilçelerinin sınırları 
içinde yer alıyor.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İmamoğlu, Avcılar’daki 
projeleri yerinde inceledi
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu, Avcılar’da yapımı devam eden önemli projeleri yerinde inceledi. 
Başkan İmamoğlu, Avcılar Belediye Başkanı Utku Caner Çaykara ile birlikte  ilçenin çehresini değiştirecek ve halkın yaşam 
kalitesini artıracak çalışmaları yerinde değerlendirirken teknik ekiplerden projelerin ilerleyişine dair bilgi aldı.

‘Alibey Barajı’ Planı devrede;

‘Suyumuzun korunması 
İSKİ’nin asli görevidir’

İstanbul’un önemli içme ve kullanma suyu kaynaklarından biri olan Alibey Barajı’nın 
su kalitesini, miktarını ve sürdürülebilir kullanımını korumaya yönelik hazırlanan 
“Alibey Barajı İçme ve Kullanma Suyu Havzası Koruma Planı” yürürlüğe girdi.

Büyükçekmece’de
kaçağa göz açtırılmıyor

24 saat nöbet sistemiyle 
mücadele veren Büyükçek-
mece Belediyesi Yapı Kont-
rol Müdürlüğü ve İSKİ Havza 
Koruma Müdürlüğü ekipleri 
ilçede yapılmak istenen ka-
çak yapılara göz açtırmıyor. 

POLİS VE ZABITA 
GÖZETİMİNDE YIKIM 
İŞLEMLERİ

İstanbul’un Büyükçek-
mece ilçesi Karaağaç mahal-
lesi ve Eskice köyü mevki-
inde imarsız ve kaçak inşa 
edilmek istenen 14 yapı-
yı tespit eden İSKİ Koruma 
Havzası Müdürlüğü ve Bü-
yükçekmece Belediyesi, yapı 
sahiplerine yapılan tebliga-
tın ardından polis ve zabıta 

gözetiminde yıkım işlemle-
rini gerçekleştirdi. 

“HAVZAYI KORUMAKTA 
KARARLIYIZ”

Konuya ilişkin olarak Bü-
yükçekmece Belediyesi’nden 
yapılan açıklamada şunlar 
kaydedildi:

“İstanbul’un en önem-
li içme suyu toplama havza-
sını korumakta kararlıyız. 
Bugüne kadar göstermiş ol-
duğumuz kararlılığı bundan 
sonra da aynı şekilde sürdü-
receğiz.”

KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

İstanbul’un en önemli 
içme suyu havzasına 
yapılmak istenen 14 kaçak 
yapı daha belediye ekipleri 
tarafından yıkıldı.
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Kartal Belediyesi Gençlik ve 
Spor Hizmetleri Müdürlüğü ta-
rafından organize edilen ve Tür-
kiye Atletizm Federasyonu’nun 
desteği ile gerçekleşen koşu, 
hem profesyonel hem de ama-
tör 1500 sporcunun katılımı 
ile Kartal Meydanı’ndan başla-
dı. Kadınlar ve erkekler için 18 
farklı kategoride düzenlenen 
organizasyonda, ‘Genel Klas-
man’ dışında 35 yaştan, 70 yaş 
üstüne kadar her yaştan spor-
cu, Uğur Mumcu anısına koştu.  

Türkiye Atletizm Federasyo-
nu ve IAAF yarışma kurallarına 
uygun olarak organize edilen 
etkinlik boyunca sporcuların 
güvenliği için geniş çaplı tra-
fik önlemleri alındı. Katılımcı-
lar 10 kilometrelik parkurda kı-
yasıya mücadele ederken, Kar-
tal bir kez daha spora ve anlam-
lı değerlere olan bağlılığını göz-
ler önüne serdi.

SPORUN BİRLEŞTİRİCİ GÜCÜ 
Kartal Belediye Başkanı Gök-

han Yüksel, yarışın başlangıç 
noktasında sporcularla bir ara-
ya gelerek hem onların heyeca-
nına ortak oldu hem de orga-
nizasyonun önemine dair an-
lamlı mesajlar verdi. Başkan 
Yüksel, konuşmasında Uğur 
Mumcu’nun Türkiye ve Türk 
basını için taşıdığı değere vur-
gu yaparak şunları söyledi:

“Aydınlanmanın öncüsü, 
ülkenin ışığı ve halkın vicdanı 
olan Uğur Mumcu gibi Türkiye 
ve Türk basını için çok kıymetli 
bir değeri, böyle anlamlı bir or-
ganizasyonla anmak bizler için 
gurur verici. 

O’nun uğrunda koşmaya, 
O’nu anmaya ve anlamaya de-
vam ediyoruz. Ülkemizin içinde 
bulunduğu tüm koşullarda ada-
leti aramaya, vicdanı aramaya, 
iyi işler yapmaya devam etmek 

için etkinlikler düzenlemeye ve 
hep birlikte mücadele etmeye 
devam ediyoruz. 

Bu etkinliğin her yıl düzen-
lenerek gelenekselleşmesi, hem 
spora hem de Uğur Mumcu’nun 
anısına verdiğimiz değerin gös-

tergesidir. Sporun birleştirici 
gücüyle karanlığa karşı aydın-
lanmak için koşmaya ve müca-
dele etmeye hep birlikte devam 
edeceğiz. 

Bugün burada böylesi-
ne büyük bir katılım görmek, 
Kartal’ın spora ve anlamlı de-
ğerlere olan bağlılığını bir kez 
daha gösteriyor. Katılım sağla-
yan tüm sporculara, sporsever-
lere burada emeği geçen tüm 
arkadaşlarıma, dostlara ve bu-
gün koşuya gelen Adalar Beledi-
ye Başkanı Ali Ercan Akpolat’a 
teşekkürlerimi sunuyorum.”

Yaptıkları ısınma hareket-
leriyle yarışa hazır bir şekilde 
başlangıç çizgisinde yerlerini 
alan sporcular, Başkan Gökhan 
Yüksel’in koşuya start vererek 
10 kilometrelik heyecan dolu 
yarışı başlatmasıyla koşularına 
başladı. Çekişmeli mücadeleler 
ve kıyasıya rekabet, izleyenlere 
unutulmaz anlar yaşattı.

“IŞIĞI YAŞAMAYA DEVAM 
EDECEK”

Ödül töreninde konuşan 
Başkan Gökhan Yüksel, bu an-
lamlı organizasyonun ulaştığı 
noktaya duyduğu memnuniyeti 
dile getirerek şunları söyledi:

“Çok kıymetli komşularım 
ve dostlarım, İstanbul’un çeşit-
li noktalarından buraya gelen 
değerli sporcular, çalışma ar-
kadaşlarım, kıymetli muhtar-

lar ve spor camiasının kıymetli 
başkanları, sabah startını ver-
diğimiz 14. Uğur Mumcu’yu 
Anma Yol Koşusu bugün ta-
mamlanmış oldu.

Elbette ki birçok olumsuzlu-
ğun yaşandığı günlerden geçi-
yoruz. Birkaç gün önce Bolu’da 

yüreğimiz yandı. Bu pazar 
günü buraya gelip hem Uğur 
Mumcu anısına koşmak hem de 
onu anlamak çok kıymetli. 

Yılın ilk koşusu aslında ve 
spor camiasının da takip ettiği 
bir organizasyon. Artık bir ku-
rumsal kimliğe ulaşması bizi 
mutlu ediyor. 

İnşallah devamı gelecek bu 
koşuların. Spor camiasının il-
gisini çekmeye ve katılımını ar-

tırmaya devam edeceğiz. Kar-
tallı komşularımızın fazlasıy-
la katıldığı, sayımızın giderek 
arttığı bir organizasyon oluyor 
ve genç nesillerin yetişmesi açı-
sından da önemli.

Bu organizasyonda eme-
ği geçen çalışma arkadaşlarıma 

teşekkür ediyorum. Bize katkı 
sunan sponsorlara teşekkür edi-
yorum. Uğur Mumcu’nun ışığı 
yaşamaya devam edecek.”

GENİŞ KATILIM
14. Uğur Mumcu’yu Anma 

Yol Koşusu’na Kartal Belediye 
Başkanı Gökhan Yüksel’in yanı 
sıra; Adalar Belediye Başkanı 
Ali Ercan Akpolat, CHP Kartal 
İlçe Yöneticileri, Kartal Beledi-
yesi Başkan Yardımcıları, birim 

müdürleri, spor camiasından 
başkanlar ve mahalle muhtarla-
rı da katılarak destek verdi. 

Her yıl olduğu gibi bu yıl da 
Uğur Mumcu’nun anısını ya-
şatan ve sporseverleri bir araya 
getiren bu etkinlik, sporun bir-
leştirici gücünü ve Kartal’ın an-
lamlı değerlere olan bağlılığını 
bir kez daha kanıtladı. 

KUPA VE MADALYALAR 
SAHİPLERİNİ BULDU

Toplam 18 kategoride dü-
zenlenen yarışta dereceye giren 
sporculara kupa ve madalyaları 
törenle takdim edildi. 

Genel Klasman kadınlarda 
Tuğba Yenigün birinci olurken, 
Gamze Altıntaş ikinci, Ezgi 
Kaya üçüncü, Özge Çolak dör-
düncü ve Remizye Erman beşin-
ci oldu. 

Genel Klasman erkeklerde 
ise Ramazan Özdemir birinci, 
Feteme Alemu Regasa ikinci, 
Gürkan Çekiç üçüncü, İrem Can 
Ayaz dördüncü ve Erhan Taç be-
şinci olarak derece elde etti. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Gazeteci Abdi İpekçi için 
ilk anma töreni meslektaşla-
rı ve sevenlerinin katılımıyla 
Zincirlikuyu’daki mezarı başında 
saat 11.00’da düzenlendi. 

Ardından Şişli Belediyesi tara-
fından Nişantaşı’ndaki Abdi İpekçi 
Anıtı önünde anma programı ger-
çekleşti. Buradaki programa Basın 
Konseyi Başkanı Pınar Türenç, Tür-
kiye Gazeteciler Sendikası (TGS) Ge-
nel Başkanı Gökhan Durmuş, du-
ayen gazeteci Oktay Ekşi, CHP Şiş-
li İlçe Başkanı Tamer Özcanlı, Şiş-
li Belediyesi CHP Grup Başkan-
vekili Didem Otluçimen Güzel ve 
İpekçi’nin sevenleri katıldı.

Basın Konseyi Başkanı Türenç, 
yaptığı konuşmada Abdi İpekçi’nin 
Türk basını için çok büyük yenilik-
ler getiren, çalışanlarına sonsuz 
saygı duyan, demokrasi aşığı, mes-
leğinde daima yenilikleri uygula-
maya çalışan çok özel bir gazeteci 
olduğunu söyledi.

“HEP ÇAĞDAŞLIK PEŞİNDEYDİ”
Abdi İpekçi’nin döneminde Mil-

liyet Gazetesi’nde çalıştığını aktaran 
Türenç, yaptığı haberleri İpekçi’ye 
beğendirmek için uğraştıklarını 
kaydederek şunları söyledi:

“Türk basınına çifte kontrol de-
diğimiz sistemi, çift taraflı kontrolü 
getiren bir gazeteciydi. Ayrıca Türk 
basınının çağdaş gazetecilik ilkeleri-
ne, normlarına, kavuşması için mü-
cadele ederdi. Hep çağdaşlık peşin-
deydi. Onun da ötesinde Türkiye’de 
Gazeteciler Sendikasının kuruluşun-
da Abdi İpekçi en ön saftaydı; ilk im-
zayı veren insandı, kurucuydu. Yani 
TGS’nin, emeğin sahipliğini yapan 
bir gazeteciydi. Ayrıca 10 Ocak Çalı-
şan Gazeteciler Bayramı’nın doğma-
sında da Abdi İpekçi’nin çok büyük 
rolü olmuştu. Böylesine bir insanı, 
böylesine bir değeri, böylesine bir 
sembolü bizden o karanlık eller alıp 
götürdü. Bulundu mu? O karanlık 
ellerin noktası, yani yuvası bulun-
du mu? Hayır. Ondan daha bir ses 
alamadık. Bulunan kimdi? Ağca idi. 
Mehmet Ali Ağca’nın o akşam o teti-
ği çektiği kanıtlandı. Ama Mehmet 
Ali Ağca bir piyondu. Onu o noktaya 
getiren güçler kimdi? Ve Türkiye’yi 

bu noktaya sürükleyen güçler kimdi? 
Hala onun arayışı içindeyiz. Hala bu 
bulunamadı.”

Gazetecilik mesleğinin bu-
gün büyük sıkıntı altında olduğu-
na dikkat çeken Pınar Türenç, “Keş-
ke Abdi Bey yaşasaydı. Keşke Abdi 
Beyler o yolda devam etseydi ve ye-
tişebilseydi. Türkiye belki bu nok-
tada da olmayacaktı. Onun için çok 
özlemle anıyorum Abdi Bey’i. Abdi 
Bey nur içinde uyusun, ışığı bol ol-
sun ve halkı hizmet eden gazeteci-
liğin yolunun da aydınlık olmasını 
diliyorum.” diye konuştu.

DURMUŞ: ABDİ İPEKÇİ EMEKTEN 
YANAYDI

TGS Genel Başkanı Gökhan Dur-
muş ise Türkiye’de medyaya yönelik 
baskının boyutunun şekil değiştir-
diğini, ancak gazeteciler ve gazeteci-
lik mesleği üzerinde baskıların son 
bulmadığını belirtti. Abdi İpekçi’nin 
Türkiye Gazeteciler Sendikası’nın 
kuruluşunda çok çalıştığını ve ga-
zetecilik meslek kanunun hazırlan-
masında da emeği olduğunu vur-
gulayan Durmuş, “Abdi İpekçi o 
gün emekten yana duruşunu orta-
ya koymuştu. Ve o duruş sayesinde 
10 Ocak’ta 212 sayılı kanun yasalaş-
tı. Ve bugün hala gazetecilerin hak-
larını koruyan bir kanun olarak yü-
rürlükte devam ediyor. 1960’ları dü-
şünün. 9 tane gazete patronu birleş-
miş ve buna karşı bir birliktelikle bu 
kanunun çıkmasını sağlamışlar. Bu-
gün de aslında gazeteciler üzerinde-
ki baskılara karşı gidilecek yol o yol. 
65 yıl önceki gazetecilerin dayanış-
ma ve mücadele ruhuyla bugün biz 

mücadele edebilirsek gazeteciler ola-
rak ve toplum olarak hem Türkiye’de 
basın özgürlüğünü yeniden tesis 
edebiliriz. Hem cezaevindeki gazete-
cilerimizin serbest kalmasını sağla-
yabiliriz. Hem de kalemlerimizi öz-
gürce oynatabildiğimiz bir düzen ya-
ratabiliriz.” İfadelerini kullandı.

Programda konuşan Şişli Beledi-
yesi CHP Grup Başkan Vekili Didem 
Güzel, bugün burada 1 Şubat 1979 
yılında karanlık güçlerin aldığı 
Abdi İpekçi’yi anmak, onun mira-
sını ve uğruna mücadele ettiği de-
ğerleri yeniden hatırlatmak için bir 
arada olunduğunu söyledi. İpekçi 
ile ilgili düşüncelerini anlatan Gü-
zel, şunları kaydetti:

“İpekçi yalnızca bir gazeteci de-
ğildi. Aynı zamanda. barışın, de-
mokrasinin ve insan haklarının yıl-
maz bir savunucusuydu. Abdi İpekçi 
kalemini hakikatin ve adaletin hiz-
metine sundu. Abdi İpekçi gazeteci-
liği yalnızca haber aktarmak olarak 
görmedi. O gerçeği ortaya çıkarma-
yı, kamuoyunu doğrularla aydınlat-
mayı ve toplumu daha adil, daha öz-
gür bir geleceğe taşımayı görev bildi.

ANITA KARANFİLLER BIRAKILDI
Konuşmaların ardından Pınar 

Türenç, Şişli Belediyesi CHP Grup 
Başkanvekili Didem Otluçimen 
Güzel’e Abdi İpekçi’nin gazetecilik 
yaşamını anlatan “Gazeteci” adlı ki-
tabını hediye etti. Ayrıca Türenç, 
anma programına katılamayan 
İpekçi’nin kızı Nükhet İpekçi İzet’in 
selamını katılımcılara iletti. Prog-
ramın sonunda ise davetliler, Abdi 
İpekçi Anıtı’na karanfiller bıraktı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Uğur Mumcu Kartal’da unutulmadı
32 yıl önce Ankara’daki evinin önünde, otomobili-
ne yerleştirilen bomba ile katledilen araştırmacı 
gazeteci Uğur Mumcu anısına her yıl düzenlenen 
geleneksel Uğur Mumcu’yu Anma Yol Koşusu, bu 
yıl 14. kez Kartal’da gerçekleştirildi.

ABDİ İPEKÇİ ŞİŞLİ’DE KABRİ BAŞINDA ANILDI
‘Demokrasi ve insan haklarının yılmaz savunucusuydu’

Uğradığı silahlı saldırı sonucu 46 yıl önce hayatını kaybeden Milliyet Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Abdi İpek-
çi, Nişantaşı’ndaki Abdi İpekçi Anıtı ve Zincirlikuyu Mezarlığı’ndaki kabri başında düzenlenen programlarla anıl-
dı. Her iki anma programında İpekçi’nin başta meslektaşları olmak üzere sevenleri hazır bulundu.

“Beylikdüzü
teknoloji ve 
İnovasyonun
merkezi olacak”

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, ilçeye kazandırılan Teknoloji Geliş-
tirme Merkezi (TEKMER)’i ziyaret ederek genç girişimcilerle bir araya geldi. İstanbul 
Bilgi Üniversitesi iş birliğiyle hayata geçirilen merkezde yürütülen projeleri inceleyen 
Başkan Çalık, girişimcilerin çalışmalarını yakından takip etti. Genç girişimciler için 
yeni çalışma alanları kazandırmaya devam edeceklerini belirten Başkan Çalık, “Bilim 
ve teknolojiye dayalı yeni fikirleri desteklemeye devam edeceğiz” dedi.

Beylikdüzü Belediye Başka-
nı Mehmet Murat Çalık, Beylikdüzü 
TEKMER’de genç girişimcilerle bir ara-
ya gelerek merkezin sunduğu olanakla-
rı değerlendirdi. Başkan Çalık, tekno-
loji ve inovasyonun buluştuğu merkez-
de bulunmaktan büyük mutluluk duy-
duğunu belirterek, “Genç girişimcileri-
miz için yeni çalışma alanları kazandır-
maya devam edeceğiz. Fikri bilimle yo-
ğurup yatırım ve istihdama dönüştüre-
ceğimiz projelerde; üniversite, belediye, 
yatırımcı ve halkı bir araya getireceğiz. 
Bilim ve teknolojiye dayalı yeni fikirle-
ri destekleyerek, Beylikdüzü’nü tekno-
loji ve inovasyonun merkezi haline ge-
tirmek için var gücümüzle çalışacağız” 
dedi. 

GİRİŞİMCİLER YATIRIMCILARLA 
BULUŞUYOR

“Sürdürülebilir Sistemler için Akıl-
lı Teknolojiler” temasıyla hayata geçiri-
len Beylikdüzü TEKMER, üniversite, be-
lediye ve sanayi kuruluşlarını aynı çatı 
altında bir araya getirerek bilgi ve tek-
noloji transferini destekliyor. Genç giri-
şimciler, merkezde danışmanlık ve eği-

tim almanın yanı sıra sektörde öncü şir-
ketlerle iş birliği yapma fırsatı yakalı-
yor. İstanbul Bilgi Üniversitesi ile iş bir-
liği içinde sürdürülen projede, Bilgi 
Spark-Up Teknoloji Geliştirme Merke-
zi, kuluçka merkezleri ve start-up eko-
sistemleri yer alıyor. Melek yatırımcı-
larla girişimcileri buluşturan merkez, 
Beylikdüzü’nü teknoloji ve inovasyon 
alanında bir çekim merkezi haline ge-
tirmeyi amaçlıyor.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Bir zamanlar sokaklarda yankılanan 
çocuk sesleri, kapı önlerine serilen halı-
lar, evcilik oynayan, sek sek zıplayan ço-
cuklar... 

90’lı yılların çocukluğu bir başka gü-
zeldi. O dönemde çocuklar arasındaki 
kavgalar uzun sürmez, zorbalık bu denli 
yaygın olmazdı. Elbette o zaman da ah-
laki olarak zayıf insanlar vardı ama bu-
günle kıyaslandığında, çocukluk saf, sa-
mimi ve doğal bir zamandı. Teknoloji-
nin hayatımıza bu kadar entegre olma-
dığı dönemlerde, çocuklar fiziksel oyun-
larla, sokakta arkadaşlarıyla birebir ile-
tişim kurarak büyüyordu. 

Komşuluk ilişkileri daha sıkıydı, 
apartman önlerinde anneler bir ara-
ya gelip sohbet ederken, çocuklar birlik-
te oyun kurardı. 
Oyunlar hayal gü-
cüyle şekillenirdi, 
eğlencenin merke-
zinde pahalı oyun-
caklar değil, kapı-
ya serilen halının 
üzerinde paylaşım 
ve birlikte vakit ge-
çirmek vardı.

Bugünse çocuk-
lar daha konuşma-
yı öğrenmeden tek-
nolojiye maruz ka-
lıyor. Mesela, be-
nim yeğenlerim ko-
nuşmadan önce anne ve 
babalarının telefon şifresini bi-
liyordu. Birçok kişi bu durumu “akıl-
lılık” olarak görebilir, ancak bilimsel 
araştırmalar çocuklarda konuşma ge-
cikmesinin, ebeveynlerinin yoğun tele-
fon kullanımıyla doğrudan ilişkili oldu-
ğunu gösteriyor. Sussun aman ağlama-
sın diye verilen tablet, telefon ona aslın-
da zarar veriyor. Teknolojinin faydaları-
nı inkâr etmek elbette mümkün değil, 
ancak geldiğimiz noktada hem zihin-
sel hem de fiziksel olarak büyük bir ge-
rileme yaşıyoruz. Artık çocuklar sokak-
ta koşmak yerine tablet ekranında vakit 
geçiriyor, enerjilerini harcayamayan bir 
nesil yetişiyor.

90’larda eğitim alan çocuklar çarpım 
tablosunu ezbere bilir, okuma yarışma-
ları düzenlenirdi. Kitap okumak, bilgiye 
doğrudan ulaşmanın en değerli yolların-
dan biriydi. Şimdi ise çocuklar ödevleri-
ni yapay zekaya yaptırıyor, belli bir yaş 
aralığına bu şaka gibi gelebilir ama doğ-
ru ödevlerini yapay zekaya yaptırıyorlar. 
internetten hazır cevaplar alarak eleşti-
risel düşünme becerilerini geliştiremi-
yor, 2x2 ‘yi hesaplayamıyorlar. Öğrenme 
sürecinin zayıfladığı bu dönemde, sos-
yal medyanın bizi tamamen ele geçirdi-
ğini de göz ardı edemeyiz. Hatta sade-
ce çocuklar değil, yetişkinler de bilgiye 
ulaşmak yerine kısa videoların, algorit-
maların sunduğu içeriklere hapsoluyor. 
Düşünmek yerine tüketmeyi seçiyoruz.

Geçtiğimiz günlerde iki yaşlı beye-
fendinin sohbetine kulak misafiri ol-
dum. Uyku problemi yaşayan biri, misa-
firlikte olduğu için gece uyanıp odadan 
çıkamadığını ama çok sıkıldığını anlat-
tı. Diğeri ise ona, “Ee telefona baksay-
dın, Instagram’da zaman nasıl geçiyor 
anlamıyorsun,” dedi.

Dikkat edelim bakın burası çok 
önemli : “Zamanın nasıl geçtiğini anla-
mıyorsun.” Evet, sosyal medya bizi oya-
lıyor ama aynı zamanda en değerli var-
lığımızı, zamanımızı çalıyor. Bizler, 
Instagram’a harcadığımız kadar sevdik-
lerimize vakit ayırıyor muyuz? Gerçek-
ten insanlara önem veriyor muyuz? Ya-
kınlarımızı kaybediyoruz, onlarsız yaşa-
maya devam edebiliyoruz, ama telefo-
numuz, tabletimiz ya da bilgisayarımız 
olmadan yaşamaya dayanabilir miyiz?

Bu noktada sadece bireysel hayatı-
mızın değil, toplumsal ilişkilerimizin de 
zarar gördüğünü görüyoruz. Artık çocuk-
lar dışarı çıkmak yerine ekran başında 
vakit geçiriyor. Eskiden aile buluşmala-
rında sohbetler, kahkahalar duyulurdu; 
şimdi ise herkes bir köşede telefon ekra-
nına gömülmüş durumda. Aileler aynı 
evde yaşasa da birbirleriyle değil, ekran-
larla vakit geçiriyor. Yemek masasın-
da bile gözler ekranlarda, sohbet giderek 
azalıyor. Sosyal medya bizi birleştiriyor 
mu, yoksa aslında her birimizi kendi di-
jital hapishanelerimize mi kapatıyor?

1 yaşından 100 yaşına kadar herke-
sin teknoloji bağımlısı olduğu bir dünya 
haline geldiğimize o kadar eminim ki... 
Ağaç dikmeye, kitap okumaya, bir dos-
tumuzla uzun uzun sohbet etmeye vak-
timiz yok ama teknolojiye saatlerimi-
zi harcamaya zamanımız var. Artık anı-
lar biriktirmek yerine, anlık paylaşımlar 
yapıyoruz. Eskiden fotoğraflar albümle-
re koyulurdu, şimdi ise dijital ortamlar-
da saklanıyor ve unutulup gidiyor. Yaşa-
dığımız anları gerçekten deneyimlemek 
yerine, başkalarına göstermek için ya-
şıyoruz.

Sahi kaçınız albüm tutuyor ve ben 
ileride bunu sevdiklerime göstereceğim 
diyor?

SAHİ ‘OKUYAN’ KAÇ KİŞİ KALDI?
Eskiden sabahları bir kahve eşliğin-

de gazete okumak, akşamları kitap say-
falarında kaybolmak alışkanlıktı. Şimdi 
ise haberleri sosyal medyada kaydırarak 
tüketiyoruz, kitap okumak yerine kısa 
içeriklere yöneliyoruz. Kütüphaneler bo-
şalıyor, basılı yayınların yerini ekran 
ışıkları alıyor. İnsanlar uzun metinlere 
sabır gösteremiyor, derinlemesine ana-
liz yapamıyor. Bilgiyi sindirmek yeri-
ne yüzeysel başlıklarla yetiniyoruz. Oysa 
ki, gerçek bilgiye ulaşmak, kültür biri-
kimi sağlamak için hala kitaplara, der-
gilere, gazetelere ihtiyacımız var. Ama 
bunu hatırlayan kaç kişi kaldı?

Belki de durup düşünmemiz gereken 
en önemli soru şu: Hayatımızın iplerini 
biz mi tutuyoruz, yoksa sosyal medya ve 
teknoloji mi bizi yönetiyor?

Bunu sorgulamak, belki de kaybettik-
lerimizi yeniden kazanmanın ilk adımı 
olabilir. Gerçek ilişkiler kurmak, zamanı-
mızı daha bilinçli yönetmek, teknolojiyi 
bir araç olarak kullanıp hayatımızın mer-
kezine koymamak... İşte belki de ihtiya-
cımız olan şey tam olarak budur.

90’lı Yılların Çocukluğu ve

Teknolojinin Günümüzdeki Etkileri

Sümeyra 
DUĞAN

dugansumeyraa@gmail.com

İstanbul Küçükçekmece Halka-
lı Spor Salonu’nda gerçekleştirilen 
kongreye AK Parti İstanbul Milletve-
kili ve TBMM Grup Başkanvekili Öz-
lem Zengin, AK Parti İstanbul Millet-
vekili Seyithan İzsiz, AK Parti İstan-
bul İl Başkanı Osman Nuri Kabakte-
pe, AK Parti İstanbul İl Başkan Adayı 
Abdullah Özdemir, AK Parti İl Yöne-
tim Kurulu Üyesi Ömer Karahan, Sul-
tangazi Belediye Başkanı Abdur-
rahman Dursun, Küçükçek-
mece geçmiş dönem Bele-
diye Başkanı Aziz Yeni-
ay, MHP Küçükçekme-
ce İlçe Başkanı Ekrem 
Sarısoy ve BBP Küçük-
çekmece İlçe Başkanı 
İsmet Vardar katılım 
gösterdi.

Kabaktepe: 
“Cumhurbaşkanımızı 
Yeniden Seçeceğiz!” 

AK Parti İstanbul İl Başka-
nı Osman Nuri Kabaktepe, kongre-
de yaptığı konuşmada, teşkilatın bir 
araya gelerek büyük bir enerji ve he-
yecan oluşturduğunu belirtti. Kabak-
tepe, “Bu kongre, birlik ve beraberli-
ğimizin göstergesi. AK Parti olarak 
milletimizle birlikte yürüdük, yürü-
meye de devam edeceğiz. Hedefimiz, 
2028 vizyonuna ulaşmak ve Cumhur-
başkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ı 
yeniden seçmektir,” dedi.

Özdemir: “Küçükçekmece İstanbul’a 

İlham Verecek!”
 AK Parti İstanbul İl Başkan Adayı 

Abdullah Özdemir de kongrede yap-
tığı konuşmada, Küçükçekmece teş-
kilatının her zaman İstanbul’daki en 
güçlü ve örnek teşkilatlardan biri ol-
duğunu vurguladı. “Her yeni ilçe baş-
kanımız, bu davayı daha ileriye taşı-
mak için var gücüyle çalışıyor. Bugün 
görevi devralan Nejat Öztürk ve ekibi 

de bu bayrağı daha da yücelterek 
yoluna devam edecektir,” ifa-

delerini kullandı.

Şahin: “Heyecan 
ve Adanmışlık Bu 
Davanın Temelidir” 

Görevi devreden 
AK Parti Küçükçekme-
ce İlçe Başkanı Sami Şa-

hin ise yaptığı veda ko-
nuşmasında, “Bu teşki-

lat, milletimizin sesi ve 
umudu olmaya devam ede-

cektir. Nejat Başkanımıza ve ekibi-

ne görevlerinde başarılar diliyorum. 
AK Parti bayrağını Küçükçekmece’de 
daha da yücelteceklerine inancım 
tamdır,” dedi.

Nejat Öztürk: 
“Küçükçekmece 
İçin Durmadan 
Çalışacağız!” 

Görevi devralan AK 
Parti Küçükçekme-
ce İlçe Başkanı Nejat 
Öztürk ise yaptığı ko-
nuşmada, birlik ve be-
raberlik vurgusu yap-
tı. “Teşkilatımızın bü-
tün fertleriyle omuz omuza 
çalışarak Küçükçekmece’yi AK 

Parti’nin en güçlü kalesi yapacağız. 
Bizler, milletimize hizmet etme sev-
dasıyla buradayız. İlçemiz için daha 
fazla çalışacağız, kapımız herkese 

açık olacak ve Küçükçekmece’yi 
hak ettiği noktaya taşıyaca-

ğız,” ifadelerini kullandı.
Yeni görev dönemin-

de birlik ve beraber-
lik mesajı veren Nejat 
Öztürk, teşkilat men-
suplarıyla dayanışma 
içinde hareket ederek 
Küçükçekmece’yi AK 

Parti’nin en başarılı il-
çelerinden biri haline ge-

tirmek için var gücüyle ça-
lışacaklarını belirtti.

Kent Yaşam Gazetesi

CHP Başakşehir İlçe Başkanı Bey-
zade Kayabaşı, Başakşehir Belediye-
si Meclis toplantısı öncesinde gerçek-
leştirilen mahalle buluşmalarının, 
halkın sorunlarını doğrudan dinle-
mek ve çözümler geliştirmek açısın-
dan büyük önem taşıdığını belirterek 
şu açıklamalarda bulundu:

“Bu ay Kayaşehir Mahallemizde-
ki komşularımızla bir araya gelerek, 
halkımızın önerilerini, beklentileri-
ni ve çözüm taleplerini dinledik. Bu-
luşmamıza, İl Başkan Yardımcımız 
Sayın Murat Bakır, İlçe Yöneticileri-
miz, Grup Başkanvekilimiz Sayın Ni-
zamettin Kümeç, Meclis Üyelerimiz, 
Gençlik Kolları Başkanımız Sayın Ber-
kin Servi ve yönetimi, Kadın Kolla-
rı Başkanımız Sayın Melek Cankurt 

ve yönetimi, Mahalle Başkanımız Sa-
yın Tayfun Akarsular ve mahalle sa-
kinlerimiz katılım sağladı. CHP ola-
rak, halkımızın doğrudan sesini duy-
maya, taleplerine çözüm üretmeye 
ve ilçemizi daha yaşanabilir hale ge-
tirmek için var gücümüzle çalışmaya 

devam edeceğiz.” şeklinde konuştu.

SORUNLAR VE ÇÖZÜM ÖNERİLERİ 
MASAYA YATIRILDI

Başkan Beyzade Kayabaşı, mahal-
le buluşmalarında altyapı sorunların-
dan sosyal hizmetlere, ulaşım sıkıntı-

larından belediye hizmetlerine kadar 
birçok konunun ele alındığını belirte-
rek şu değerlendirmelerde bulundu:

“Kayaşehir Mahallemizde yaşa-
yan vatandaşlarımız, altyapı eksik-
liklerinden, ulaşım ve trafik sorunla-
rına, belediye hizmetlerindeki eksik-
liklerden sosyal alan ihtiyacına kadar 
pek çok konu hakkında görüşlerini bi-
zimle paylaştılar. Mahalle sakinleri-
mizin taleplerini yerel yönetim süreç-
lerinde daha etkin bir şekilde dile ge-
tirmek, bu sorunlara çözüm üretmek 
için çalışmalarımızı sürdüreceğiz. 
Belediye meclisinde dile getireceği-
miz her öneri, doğrudan halkımızın 
ihtiyaçlarını karşılamaya yönelik ola-
caktır.” ifadelerini kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Esenyurt Belediyesi’ne kayyım 
atanmasının ardından tepkiler din-
mek bilmiyor. Esenyurt Kent Konse-
yi Başkanı Tuncer Dağ’da bu tepkiyi 
veren isimler arasında yer aldı. DEVA 
Partisi Esenyurt İlçe Başkanlığı’nın 
düzenlediği toplantıda konuşan Tun-
cer Dağ, “Şu anda Esenyurt sefille-
ri oynuyor! Esenyurt maalesef dışa-
rıdan gelen, Esenyurt’u bilmeyen, 
Esenyurt’u tanımayan bir ekip tara-
fından idare ediliyor” dedi.

Tuncer Dağ, eleştirilerine şöy-
le devam etti; Belediye personeli-

nin dahi kimin ne iş yapacağı, kimin 
hangi görevde olduğu belli olmayan, 
hatta hatta hangi çalışanın hangi işi 
yapacağının nereye gideceğinin  bel-
li olmadığı bir dönemi yaşı-
yoruz. Hemen hemen her 
gün personellerin yerle-
ri değiştiriliyor. Sade-
ce siyasi görüşünden 
dolayı üniversite me-
zunlarını çaycı olarak 
gönderiyorlar. İlkokul 
mezunlarını farklı 
yerlere, üniversite me-
zunlarını farklı yerlere 
gönderiyorlar. Şu anda da 
kimin ne olduğunu bilmedi-
ği bir tabloyu yaşıyoruz”

“ESENYURTLUYU BIKTIRMAYA 
ÇALIŞIYORLAR”

Esenyurtlunun kendisini başka 
bir yerde gibi hissettirmeye başladı-

ğını söyleyen Dağ, “Ben 35-36 yıllık 
bir Esenyurtlu olarak, geçen gün kent 
konseyinin bulunduğu kültür mer-
kezini gezdiğimde kendimi başka bir 

yerdeymiş gibi hissettim. Öyle 
bir tablo var ki, kent konseyi-

nin olduğu binadakileri ta-
nıyamadım çünkü tama-
mıyla değişmiş bir kad-
ro, Esenyurt’u bilmeyen 
bir kadro ve keyfi yöne-
ten bir kadro. Bu konuyu 
sizlerin de parlamentoda 

gündeme getirmenizi özel-
likle arzuluyoruz. Bizi bık-

tırma çalışmaları devam edi-
yor” dedi.

“KENDİ İMKÂNLARIMIZLA 
AYAKTAYIZ”

Esenyurt Kent Konseyi üyeleri-
nin kendi cebinden para harcaya-
rak faaliyetlerine devam ettiğini be-

lirten Tuncer Dağ sözlerini şöyle sür-
dürdü:  “Yasa gereği belediyeler kent 
konseylerine destek vermek zorunda-
dır. Kaldı ki şu ana kadar biz Esenyurt 
Kent Konseyi’nin bütçesini harcama-
dık. Tamamıyla kendi imkânlarımız 
ile yapıyoruz. Bizim Gençlik Meclisi-
mizin bir Ankara ziyareti vardı, biz 
Esenyurt Belediyesi’nden araç alama-
dık, araçları diğer belediyelerden te-
min etme yoluna gittik. Kent Konse-
yi kendi imkânları ile ayakta duruyor, 
durmaya da devam edecek. Bizi bık-
tırma çalışmaları var, onu da biliyo-
ruz ama sokakta da olsa, mahallede 
de olsa, kahvede de olsa biz Kent Kon-
seyi olarak aynı şekilde devam edece-
ğiz. Esenyurt’un demokratik bir ya-
pıya kavuşması ve gasp edilen hakkın 
iade edilmesi için de var gücümüzle 
çalışacağız.” Dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

AK Parti Küçükçekmece’de Bayrak Değişimi
Küçükçekmece’de yeni dönem

heyecanı Nejat Öztürk’le başlıyor
AK Parti Küçükçekmece İlçe Başkanlığı, gerçekleştirilen 
kongre ile yeni dönemine adım attı. Mevcut Başkan Sami 
Şahin’den görevi devralan Nejat Öztürk, önümüzdeki sü-
reçte ilçedeki teşkilat çalışmalarına liderlik edecek.

CHP Başakşehir’in gözü kulağı vatandaşta;
Bu ay Kayaşehir’in sorunları masaya yatırıldı
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Başakşehir İlçe Başkanı Beyzade Kayabaşı, Başakşehir Belediyesi Meclis toplantısı öncesinde gerçekleş-
tirilen mahalle buluşmaları kapsamında Kayaşehir Mahallesi sakinleriyle bir araya geldiklerini belirterek, vatandaşların görüşlerini, 
önerilerini ve beklentilerini dinlediklerini ifade etti. CHP olarak halkın taleplerini doğrudan dinleyerek çözüm üretmeye devam ede-
ceklerini vurgulayan Başkan Kayabaşı, Başakşehir’in her mahallesinde eşit ve adil hizmet anlayışını güçlendireceklerini söyledi.

“Esenyurt sefilleri oynuyor!”
Kayyım atanmasının ardından Esenyurt’un 
yönetiminde sorunların arttığını söyleyen 
Esenyurt Kent Konseyi Başkanı Tuncer Dağ, 
“Şu anda Esenyurt sefilleri oynuyor! Esenyurt 
maalesef dışarıdan gelen, Esenyurt’u 
bilmeyen, Esenyurt’u tanımayan bir ekip 
tarafından idare ediliyor” dedi 
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Son yıllarda yeme bozuklukları dı-
şında alkol/ madde kullanım bozuk-
luğu tanı ölçütlerini karşılayıp yeme 
bağımlılığı olarak tanı alan bireyler 
bağımlılık alanında tedavi edilme-
ye başlamıştır. Yeme bağımlılığının 
madde bağımlılığı tanı ölçütlerini 
karşılamasının önemli sebeplerinden 
birisi, bazı yiyeceklerin santral sinir 
sisteminde tıpkı maddeler gibi etki 
göstermesidir. Yağlı, şekerli, çikola-
ta gibi karbonhidrat ve yağ oranı yük-
sek bazı yiyeceklerin santral sinir sis-
temindeki mezolimbik yolakta (ödül 
yolağı) dopamin salınımını arttırdı-
ğı gösterilmiştir. Ayrıca, bu tür yiye-
ceklerin insula, orbitofrontal korteks 
ve singulat korteks gibi alkol /mad-
de bağımlılığında önemli olan nöro-
anatomik bölgeleri aktive ettiği sap-

tanmıştır.
Yeme bağımlılığında çikolata, şe-

ker ve karbonhidrattan zengin yiye-
ceklere aşırı istek duyma yani aşerme 
klinik araştırmalarda özellikle bu yi-
yeceklerin tüketiminin doğrudan psi-
koaktif etkisinin olduğunu, içeriğin-
deki kakao ve şekerin de bu aşerme-
de doğrudan etkili olduğunu gösteril-
miştir.

OBEZİTEDE BİR YEME BAĞIMLILIĞI 
MI?

Bazı çalışmalarda; tıkınırca yeme 
bozukluğu olan obez kişilerde bu dav-
ranışın bağımlılıkta da görülen kom-
pülsif yeme (kompülsif madde kulla-
nımı) ile benzer olduğundan yola çı-
karak obez bireylerin bir bölümünün 
bir tür yeme bağımlılığı olduğu ileri 
sürülmektedir.

HOMEOSTATİK YEMEDEN HEDONİK 
YEMEYE EVRİMLEŞEN YEME 
ALIŞKANLIKLARI

Yeme davranışı homeostatik ve 
hedonik olmak üzere iki farklı sis-
tem üzerinden düzenlenmektedir. 
Bunlardan;  homeostatik sistem bi-
zim hayatta kalmamızı sağlar ve ye-
memiz daha çok bu sistem tarafin-
dan kontrol edilirse sağlıklı kiloda ka-
lınır. Eğer yememiz daha çok hedonik 
sistem tarafından düzenlenirse, be-
yin ödül sisteminin doyumsuz dopa-
min istemi nedeniyle aşırı, tıkınırca 
kalorisi yüksek, yağlı ve şekerli gıda-
lar tüketilebilir.  

Bağımlılık gelişmesinde Opioid ve 
dopaminerjik sistem yemekten haz 
almada da etkili.

Seker ve yağdan zengin yiyecek-
lerin tüketilmesi singulat, hipokam-
pus, nucleus akkumbens ve locus se-
ruleustan dopamin salınımını ve en-
dojen bir opioid olan dinorfininin 
gen ekspresyonunu artırdığı bildiril-
miştir.

Sonuç olarak alkol / madde bağım-
lılığı ve diğer davranışsal bağımlılık-
larda görülen aşerme, kontrolsüz tü-
ketme ve tolerans (aynı hazzı alabil-
mek için giderek daha fazla tüket-
me) yeme bağılılığında da görülmek-
tedir. Dolayısıyla yeme bağımlılığı ta-
nısı alan bireylerin gerek ilaç gerekse 
terapi planlanırken biyo-psiko-sosyal 
alanları da içeren bütüncül bir teda-
vinin uygulanması durumunda güzel 
sonuçlar alınabilir.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Sürekli yorgun hissediyor, dikka-
tinizi toplayamıyor, ağzınız kuruyor, 
sık sık başınız ağrıyor ya da uyku bo-
zukluğu yaşıyorsanız bu ve benze-
ri sorunlarınızın burun tıkanıklığın-
dan da kaynaklanabileceğini bilme-
nizde fayda var. Günümüzde hemen 
her yaşta karşılaşılan kronik burun 
tıkanıklığı günlük yaşam kalitesini 
önemli ölçüde olumsuz etkilerken, ço-
cuklarda gelişme geriliği, dikkat da-
ğınıklığı ve hiperaktiviteye de neden 
olabiliyor. Hastaların çoğunun burun 
tıkanıklığı sorununu önemsemedik-
lerini hatta kanıksadıklarını, oysa te-
davi edilmediğinde hayati riske dahi 
yol açabildiğini belirten Kulak, Burun 
ve Boğaz Hastalıkları (KBB) Uzmanı 
Dr. Esin Özlem Atmış “Burun tıkanık-
lığı nedeniyle solunum ağız yoluyla 
gerçekleştiğinden bu da diş ve diş eti 
hastalıklarını tetiklemektedir. Ayrı-
ca akciğer filtrelenmiş hava alamaya-
cağından dolayı astım ve alerjik bron-
şit gibi akciğer hastalıkları gelişebilir. 
Burun nefesinin sağlıklı şekilde ya-
pılamaması kalp ve akciğerleri de ba-
sınç altına soktuğundan yüksek tan-
siyon riski oluşturmaktadır. Uyku ap-

nesinin nedenleri arasında da başı çe-
ken burun tıkanıklığı, geceleri uyku-
da solunumun durmasına ve kalp kri-
zine varan ciddi tehlikelere yol aç-
maktadır” diyor.

BURUN TIKANIKLIĞINA YOL AÇAN 
ETKENLER!

Burun tıkanıklığına yol açabilen 
etkenleri; üst solunum yolu 
enfeksiyonları, sinüzit, 
alerjik reaksiyonlar, 
burun eğriliği (Sep-
tum Deviasyonu), 
burun eti şişliği 
(Konka Hipert-
rofisi), geniz eti 
(Adenoid Veja-
tasyon) ve hor-
monal değişik-
likler olarak sı-
ralayan Dr. Esin 
Özlem Atmış, te-
davinin, tıkanık-
lığa yol açan sebep 
veya sebeplere göre 
değiştiğini vurguluyor. 
KBB Uzmanı Dr. Atmış şöy-
le konuşuyor: “Burun tıkanıklı-

ğı olan hastanın öncelikle KBB heki-
mi tarafından muayene edilmesi ve 
tıkanıklığın nedeninin anlaşılması 
gerekir. Solunum yolu enfeksiyonu,  
alerjik rinit veya hormonal durumlar-
da öncelikle medikal tedaviler tercih 
edilirken; burun eğriliği, burun etin-
de büyüme, geniz eti büyümesi ve bu-
run polipleri gibi hastalıklarda cer-

rahi tedaviler ön plana çık-
maktadır. Özellikle bu-

run eti büyümesin-
de cerrahi yöntem-

ler radyofrekans 
uygulamaları ve 
lazer ile burun 
eti küçültülme-
si tercih edilebi-
lir. Oldukça ko-
lay uygulanan, 
güvenli ve etkin 

yöntemlerden-
dir. Kanser şüp-

hesi olan bir has-
tada ise öncelikle çe-

şitli görüntülemelerin 
yapılması, takiben bi-

yopsi alınması ve sonrasın-
da çıkan sonuca göre tedavinin dü-

zenlenmesi gerekir.”

BURUN TIKANIKLIĞINA İYİ 
GELEBİLEN YÖNTEMLER

Burun tıkanıklığı olan bir kişinin 
doktor önermediği sürece, arkadaş 
çevresi ya da internetten öğrendikle-
riyle burun spreyi kullanmaması ge-
rektiğini vurgulayan KBB Uzmanı Dr. 
Atmış, gelişigüzel kullanılan burun 
spreylerinin uzun vadede burun do-
kularını bozarak ciddi tehlikelere ne-
den olabileceğini söylüyor. Dr. Atmış, 
buna karşın burun tıkanıklığına iyi 
gelen bazı basit ama etkili yöntemle-
ri şöyle sıralıyor; bulunulan ortamın 
çok kuru olmaması için nemin sağ-
lanması, açık havada burundan de-
rin nefes almak, deniz suyu veya ok-
yanus suyu olarak adlandırılan ve 
tuzlu su içeren spreylerle burun yıka-
ması yapılması. Eğer evde hazırlana-
cak ise; 1 bardak suya 1 çay kaşığı tuz 
ve 1 çay kaşığı karbonat eklenip aşı-
rıya kaçmadan uygulanabilir. Ayrıca 
burun sıvılarının akışkanlığını artır-
mak için mutlaka gün içerisinde 2 lit-
re su tüketmek gerekiyor.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İBB, taşınmazın tapu kaydının ip-
tali ve yeniden kendi adına tescil edil-
mesi talebiyle açtığı davayı kazandı. 
İstanbul 15. Asliye Hukuk Mahkeme-
si, davalı Vakıflar Genel Müdürlüğü 
İstanbul 1. Bölge Müdürlüğü aleyhi-
ne karar vererek taşınmazın İBB adı-
na yeniden tescil edilmesine hükmet-
ti.

DAVA SÜRECİ
İBB, 26 Ekim 2022’de açtığı dava-

da, taşınmazın uzun yıllar kendi adı-
na kayıtlı olduğunu, ancak Vakıf-
lar Kanunu’nun 30. maddesi gerek-
çe gösterilerek 11 Eylül 2018’de Re-
vani Çeşme ve Haremeynden Mazbut 
Mazhar Efendi Vakfı adına tescil edil-
diğini belirtti. İBB, bu işlemin huku-
ka aykırı olduğunu, taşınmazın vak-
fa ait olduğunun kanıtlanmadığını 
ve bu nedenle tapu kaydının iptal edi-
lerek yeniden kendi adına tescil edil-
mesi gerektiğini savundu.

Davalı Vakıflar Genel Müdürlüğü 
ise taşınmazın vakıf yoluyla meydana 
geldiğini ve tescil işleminin usule uy-
gun olduğunu belirterek davanın red-
dini talep etti.

MAHKEME KARARI
Mahkeme, dosyadaki deliller ve 

bilirkişi raporlarını inceleyerek taşın-
mazın vakıf taşınmazı olmadığına ve 
Vakıflar Kanunu’nun 30. maddesi ile 
Vakıflar Yönetmeliği’nin 178. mad-

desindeki yasal koşulların sağlanma-
dığına hükmetti.

Mahkeme kararında, taşınma-
zın 1955 yılında yapılan kadastro 
tespitiyle İBB adına kayıtlı olduğu, 
2018’de yapılan tescilin hukuka ay-

kırı olduğu ve iptal edilmesi gerektiği 
vurgulandı.

“HUKUKA AYKIRI TESCİL” VURGUSU
Mahkeme kararında şu ifadelere 

yer verildi:
“Taşınmazın vakıf taşınmazı ol-

madığı, kök tapu kayıtlarında vakıf 
şerhi bulunmasının tek başına ilgili 
vakıflar adına tescile yeterli olmadı-
ğı, bu nedenle yasal koşulların dava-
lı vakıflar lehine gerçekleşmediği, da-
vacının mülkiyet hakkını tek taraflı 
idari işlemle sona erdiren yolsuz (hu-
kuka aykırı) bir tescil işleminin yapıl-
dığı tespit edilmiştir. Davacının id-
diasını ispatlaması nedeniyle, dava-
nın kabulüne ve davalı vakıflar adı-
na olan tapu kaydının iptal edilerek 
taşınmazın yeniden davacı adına ta-
puya kayıt ve tesciline karar verilmiş-
tir.”

Bu kararla birlikte İBB, 2019 yılın-
dan bu yana bütün İstanbullulara üc-
retsiz sağlık hizmeti sunulan Şehza-
debaşı Tıp Merkezi’nin bulunduğu ta-
şınmazın mülkiyetini yeniden kazan-
mış oldu.

İBB yine kazandı; Ücretsiz 
sağlık hizmeti devam edecek
İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB), Fatih’in Mollahüsrev Mahallesi’nde İstanbullulara ücretsiz sağlık 
hizmeti sunan Şehzadebaşı Tıp Merkezi’nin bulunduğu taşınmazın mülkiyetini yeniden kazandı.

UOC tarafından yürütülen bilim-
sel araştırma, zerdeçalın aktif 
bileşeni olan kurkuminin orta 
düzeyde tüketilmesinin kas iyi-
leşmesini destekleyebileceğini 
ve yoğun fiziksel aktivite sonra-
sında ağrıyı azaltmaya yardımcı 
olabileceğini ortaya koydu.

Zerdeçal ve aktif bileşeni kur-
kumin, mutfaktaki kullanımı-
nın ötesinde, geleneksel Asya tıbbı-
nın uzun süredir ayrılmaz bir parça-
sı oldu.

Universitat Oberta de Catalun-
ya (UOC) Epi4Health araştırma gru-
bu, zerdeçal ve türevleri olan kurku-
min gibi bileşiklerin, yoğun fiziksel 
egzersiz sonrasında kas-iskelet sis-
temindeki hasarı ve iltihaplanmayı 
azaltabileceğini ortaya koydu.

“Hem egzersiz öncesi hem de eg-
zersiz sonrası kurkumin tüketimi, 
kas iyileşmesi, ağrının azalması ve 
antioksidan kapasitenin artırılması 
açısından daha iyi sonuçlarla ilişki-
lidir,” dedi araştırmanın baş yazarı 
Daniel Vasile Popescu-Radu. 

Bu çalışma, UOC Sağlık Bilimle-
ri Fakültesi öğretim üyelerinden ve 
Üniversite Yüksek Lisans Programı 
Direktörü olan Laura Esquius de la 
Zarza ve yine aynı fakülteden Mar-
ta Massip ile diyetisyen ve beslenme 
uzmanı Patricia Martínez’in rehber-
liğinde gerçekleştirildi.

Bilimsel Araştırmalar Kurkumi-
nin Faydalarını Destekliyor

Yüzlerce bilimsel çalışma, kur-
kuminin antioksidan ve anti-
enflamatuar özellikleri başta olmak 
üzere birçok faydasını ortaya koy-
muştur. Ancak UOC araştırmacıları-
nın katkısı, bu etkileri spor alanın-
da doğrulamak için yapılmış kap-
samlı bir bilimsel literatür tarama-
sına dayanmaktadır. Bu bulgular, 
Journal of the International Society 
of Sports Nutrition dergisinde   ya-
yımlandı.

Popescu-Radui “Bu çalışmanın 
amacı, egzersiz kaynaklı kas hasar-
larını (kas liflerinde oluşan yaralan-
malar, ağrı ve güç kaybı gibi) hafif-
letmede kurkuminin etkinliğini de-
ğerlendirmek ve inflamatuar belir-
teçleri düşürme, ağrı algısını iyileş-
tirme ve kas iyileşmesini hızlandır-
ma kabiliyetini belirlemekti,” dedi.

Kurkuminin Potansiyel Faydaları
Araştırmacılara göre, kurkumi-

nin potansiyel yararları şunları içer-
mektedir:

Lokal kas iltihabını ve sistemik 
inflamasyonu azaltmak

Egzersiz sonrası oluşan kas ağrı-
larını hafifletmek

Bireyin ağrı algısını iyileştirmek 
ve etkilenen kas grubunun hareket 
açıklığını artırmak

Popescu-Radu “Egzersiz sonra-
sı belirlenen doz aralığında kurku-
minin orta seviyede tüketilmesi, 
kas iyileşmesini hızlandırır ve iyi-
leşme sürecini destekler. Ancak pro-
fesyonel gözetim her zaman faydalı-
dır, çünkü bir uzman dozajı ve alım 
zamanını kişiye özel olarak ayarla-
yarak maksimum fayda sağlayabi-
lir.” dedi. 

Araştırmacılar, günlük 1-4 gram 
kurkumin tüketiminin, sağlıklı bi-
reyler için bu faydalardan yararlan-
mak adına yeterli olduğunu belirti-
yor.

Özellikle eksantrik (kas uzunlu-
ğunu artırarak yapılan) egzersizle-
rin kaslar üzerindeki en yıkıcı etki-
leri oluşturduğu düşünülerek, kur-
kuminin bu tür egzersizlerden sonra 
en etkili olduğu ifade ediliyor.

Ancak, bu faydalara rağmen, 
araştırmacılar hormonal etkiler, bi-
reysel farklılıklar, tüketim zamanı 
ve kullanılan formülasyonun dikka-
te alınması gerektiğini vurguluyor.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Zerdeçal; kas 
hasarını gideriyor, 

ağrıyı azaltıyor

Yemek yemek, yaşamımızı 
sürdürebilmemiz için bir 
gereklilik olsa da bazen 
kontrol edilemeyen bir 
dürtüye dönüşebilir. Peki, 
aşırı yeme alışkanlığı 
hangi noktada bir 
rahatsızlık olarak 
değerlendirilmelidir? Bu 
durumun altında yatan 
nedenler neler olabilir? 
İstanbul Okan Üniversitesi 
Hastanesi Psikiyatri 
Bölümünden Prof. Dr. 
Işıl Göğcegöz aşırı yeme 
konusunun psikolojik 
etkilerini değerlendirdi.

Burun tıkanıklığında büyük tehlike!
Günlük yaşamın koşuşturmacasında çoğu kişinin önemsemediği hatta adeta kanıksadığı kronik burun tıkanıklığı hemen her yaşta 
karşımıza çıkan bir sorun. KBB Uzmanı Dr. Esin Özlem Atmış, burun tıkanıklığına yol açan etkenleri ve alınabilecek önlemleri anlattı.

Aşırı Yeme 
bozukluk Mu? 
Bağımlılık Mı?
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Sarıyer Belediye Başka-
nı Mustafa Oktay Aksu, göre-
ve geldiği günden bu yana ge-
çen 300 günlük sürede ilçede 
gerçekleştirilen hizmetleri an-
lattı. Sunuma, CHP İstanbul İl 
Başkan Yardımcıları, CHP Parti 
Meclisi Üyeleri, mahalle muh-
tarları, belediye meclis üyeleri, 
CHP Sarıyer İlçe Başkanı Meh-
met Kubat, ilçe yöneticileri, ka-
dın ve gençlik kolları ile çok sa-
yıda vatandaş katıldı.

Programın açılışında ko-
nuşan Başkan Aksu, ülke ola-
rak zor zamanlardan geçtiği-
mizi belirterek, geçtiğimiz haf-
ta Bolu Kartalkaya’da bir otel-
de çıkan yangında hayatı-
nı kaybeden 79 yurt-
taşı rahmetle andı. 
Toplumu derin-
den sarsan bu 
acının tarif-
siz olduğu-
nu ifade eden 
Aksu, “Tüm 
zorlukla-
ra rağmen 
umudu can-
lı tutarak, da-
yanışmayı ar-
tırmak için ça-
lışmalarımıza de-
vam ediyoruz. Ço-
cuklar, gençler, engelli-
ler, kadınlar ve yaş almış birey-
ler için hizmetlerimizi artırarak 
sürdüreceğiz. Seçim sürecinde 
söz verdiğimiz gibi şeffaf ve he-
sap verebilir yönetim anlayışıy-
la bugüne kadar gerçekleştirdi-
ğimiz hizmetleri sizlerle paylaş-
mak istedik. Hepiniz hoş geldi-
niz” dedi.

“KALICI VE KÖKLÜ ÇÖZÜMLER 
ÜRETİYORUZ”

Sunumunda altyapıdan sağ-
lığa, çevreden kültür-sanat pro-
jelerine kadar birçok alanda ya-
pılan çalışmalara değinen Baş-
kan Aksu, seçim sürecinde va-
tandaşlardan gelen kaldırım 
ve sokak yenileme taleplerine 
hızla yanıt verdiklerini belirt-
ti. Göreve başladıkları günden 
bu yana 43.133 ton asfalt seri-
mi gerçekleştirdiklerini ve 2025 
yılının Sarıyer Belediyesi için 
asfalt serim yılı olacağını vur-
guladı. Riskli bölgelerde 7.446 
metre duvar inşa ettiklerini, 
4.157 metre tül merdiven ya-
pımını tamamladıklarını, İBB 
ile iş birliği içinde 4.400 met-
re kanal çalışması yürüttükleri-
ni, 14.994 metrekare beton par-
ke ve tretuvar, 12.406 metretül 
bordür çalışması gerçekleştir-
diklerini ifade etti.

“UZUN YILLARDIR DEVAM EDEN 
SORUNLARI ÇÖZDÜK”

Başkan Aksu, FSM ve Balta-
limanı mahallelerinde 200 ha-
neyi ilgilendiren basınç kay-
naklı içme suyu sorununu çöz-
düklerini, 1239 metrelik içme 
suyu hattını yenileyerek susuz 
sokak bırakmadıklarını dile ge-
tirdi. FSM Bilgi Sokak’taki 20 
yıllık atık su taşma sorununu 
İSKİ ve İBB iş birliğiyle çözmek 
için önemli aşama kaydettik-
lerini, altı mahallede yağmur 
suyu ve atık su ayrıştırma çalış-
malarının tamamlanmak üze-
re olduğunu belirtti. Tarabya 

Mahallesi’ndeki 60 yıllık atık 
su hattının yenilendiğini ve bu 
bölgedeki altyapı sorunlarının 
çözüldüğünü ifade etti.

“SOSYAL TESİSLERİMİZİN 
İSİMLERİNİ KOMŞULARIMIZLA 
BELİRLEYECEĞİZ”

Sarıyer plajlarını ücret-
siz olarak vatandaşların kul-
lanımına açmaktan mutluluk 
duyduklarını belirten Başkan 
Aksu, önümüzdeki yıl bu hiz-
meti daha kapsamlı hale ge-
tirmek için çalıştıklarını ifa-
de etti. Pınar Mahallesi ve 
Kireçburnu’nda yapımı tamam-
lanmak üzere olan sosyal tesis-

lerin isimlerini vatan-
daşlarla birlikte be-

lirleyecekleri-
ni ve bu amaç-

la bir anket 
başlattıkla-
rını duyur-
du. Sarı-
yer Mey-
dan dü-
zenlemesi-

nin ilk etabının tamamlandığı-
nı, İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından yürütülen çalış-
maların bitmesiyle bölgenin es-
tetik bir görünüme kavuşacağı-
nı söyledi. Şehit Mithat Yılmaz 
Caddesi’nin prestij cadde ola-
rak yeniden düzenleneceğini de 
ekledi.

“KOMŞULARIMIZIN 
SORUNLARINI YERİNDE 
DİNLİYORUZ”

Katılımcı yönetim anlayı-
şı kapsamında hayata geçiri-
len “Mahallemi Dinliyorum” 
ve “Muhtarlar Toplantısı” prog-
ramlarının, sorunları yerin-
de tespit ederek hızlı çözüm-
ler üretmeyi amaçladığını be-
lirten Başkan Aksu, bu toplan-
tıların kesintisiz devam edece-
ğini söyledi. Hizmet kalitesini 
artırmak ve maliyetleri düşür-
mek amacıyla belediye araç filo-
sunu genişlettiklerini, yeni ek-

lenen ekskavatör ve iş makine-
leriyle altyapı çalışmalarında 
daha hızlı ve etkili çözümler su-
nacaklarını ifade etti.

“ÇOCUKLARI MUTLU ETMEK EN 
BÜYÜK ÖNCELİĞİMİZ”

Eğitim, kültür ve sanat ala-
nındaki projelerin devam etti-
ğini belirten Başkan Aksu, Sarı-
yer Edebiyat Günleri kapsamın-
da yüzlerce yazar, şair ve ede-
biyatçıyı ilçede ağırladıklarını 

ifade etti. Ulusal bayramların 
coşkuyla kutlandığını, 30 Ağus-
tos Zafer Bayramı’nı büyük bir 
katılımla ilk kez gerçekleştir-
diklerini söyledi. Belediye bün-
yesinde tiyatro ve sinema göste-
rimlerinin sürdüğünü, SAGEM, 
EÇADEM ve Sarıyer Akademi 
merkezlerinde eğitim hizmet-
lerinin kesintisiz devam ettiği-
ni belirtti. Yarıyıl tatiline giren 
öğrenciler için düzenlenen kar-
ne şenlikleri kapsamında, ço-
cukların belediyeye ait yüzme 
havuzlarından ücretsiz fayda-
landığını ekledi. “Çocuklarımız 
için iyi bir gelecek inşa etmek 
ve onları mutlu etmek bizim en 
büyük önceliğimiz” dedi.

“SARIYER’DE PLANSIZ ALAN 
BIRAKMAYACAĞIZ”

Mülkiyet ve imar sorunla-
rına da değinen Başkan Aksu, 
İBB’nin mülkiyet haklarıyla il-
gili aldığı karar doğrultusunda, 
hak sahiplerine tapularının ve-
rilmeye devam ettiğini söyledi. 
Mülkiyet ve imar süreçlerinin 
birbirine bağlı olduğunu belir-
terek, dönüşümün sağlanma-
sı için bu konunun büyük önem 
taşıdığını vurguladı. İBB’nin, 
2003 onaylı Sarıyer Geri Görü-
nüm ve Etkilenme Bölgesi İmar 
Planı’nın revizyonu için çalış-
malara başladığını, iyileştiril-
miş imar koşullarıyla Sarıyerli-
lerin yerinde dönüşüm yapabil-
mesinin önünün açıldığını söy-
ledi.

Başkan Aksu, sağlık ve sos-
yal alanda yapılan hizmetleri 
de içeren yaklaşık iki saat süren 
sunumunun ardından tüm ka-
tılımcılara teşekkür etti. Prog-
ram, toplu fotoğraf çekimiyle 
sona erdi.

TAYFUN ERCAN- KENT YAŞAM

Sorunlara Çözüm,
Geleceğe Yatırım

SARIYER’DE 300 GÜNÜN ÖZETİ: 

Sarıyer Belediye Başkanı Mustafa Oktay Aksu, göreve geldiği 300 günlük süreçte ilçede gerçekleştirilen 
hizmetleri anlattı. Altyapıdan sosyal projelere, çevre düzenlemelerinden kültür ve sanata kadar geniş 
bir yelpazede yürütülen çalışmalarla Sarıyer’in geleceğine yatırım yapıldığını vurguladı.

Sarıyer 
Belediye 

Başkanı
Mustafa 

Oktay Aksu
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STANBUL’UN BA IMSIZ KENT GAZETES

Küçükçekmeceli gençler ta-
leplerini başkanlarına anlattı. 
Küçükçekmece Belediye Başka-
nı Kemal Çebi, gençlerle buluş-
tu. Gençlerle bir araya gelmek-
ten duyduğu memnuniyeti ifa-
de eden Çebi, onların parlak fi-
kirlerine olan ihtiyacı vurgu-
ladı. Çebi, görevdeki 6 yılı bo-
yunca, Küçükçekmece’nin ha-
yal edilen projelerle gelişme-
sini sağladığını anlattı. Baş-
kan Çebi, Küçükçekmece’nin 
İstanbul’un en büyük ikinci il-
çesi olduğuna vurgu yaparak, 
ilçenin tanıtımı için yapılan ça-
lışmalardan bahsetti.

Küçükçekmece Belediye Baş-
kanı Kemal Çebi, gençlik mer-
kezleri, e-Spor merkezi, güzel 
sanatlar akademisi, müzik aka-
demisi ve film ofisi gibi proje-
lerle gençlerin ihtiyaçlarına yö-
nelik önemli adımlar attıkları-
nı belirtti. Ayrıca, KUGİM gibi 
genç girişimcilere destek ve-
ren merkezler kurularak, genç-
lerin eğitim ve gelişimlerine 
katkı sağladıklarını vurguladı. 
Kültür ve sanat alanında yapı-
lan çalışmaların yanı sıra, ana-
okulları ve çocuk bakım evleri-
nin sayısının arttırıldığını, eği-
tim ve kültür merkezlerinin 
hizmet kalitesinin iyileştirildi-
ğini ifade etti.

Kütüphanelerin yaygınlaştı-
rılmasının önemine dikkat çe-
ken Çebi, gençlerin kültürel fa-
aliyetlere katılımının artırıl-
ması gerektiğini belirtti. Tiyat-
ro okulu, bale, orkestra ve ope-
ra gibi kültürel etkinliklerin de 
gençlerin hayatında önemli bir 
yer tuttuğunu vurguladı. Baş-
kan Çebi, Küçükçekmece’de ha-
yata geçirilen projelerle genç-
lerin sosyal, kültürel ve eğitim 
ihtiyaçlarının karşılanmasına 
yönelik olarak devam edeceği 
sözünü verdi.

“HER ŞEY HAYAL ETMEKLE 
BAŞLAR”

Sizin parlak fikirlerinize, 
genç fikirlerinize ihtiyacımız 
olduğunu açıkça söylemek is-
tiyorum. Küçükçekmece’deki 
6 yılı, kısaca anlatacağım. Bir 
şeyi önceden hayal etmek çok 
önemlidir. İşin neredeyse yarı-
dan fazlasını hayal ederek ya-
pıyorsunuz, kurguluyorsunuz. 
Her şey hayal etmekle başlar.

“KÜÇÜKÇEKMECE DEYİNCE 
AKLINIZA NE GELİYOR?”

Küçükçekmece denildiğin-
de Küçükçekmece’yi bilmeyen, 
sadece ismini duymuş belki bu-
rada bir iki akrabası olan, onun 
dışında burada yaşamayan bir 
insan; İstanbul’un en büyük 7 
ilçesinden biri olduğunu yeni 
öğrendim diyebiliyor. İşte bu in-
sanların önüne gelmesi gereken 
ilk şeylerin ne olduğunu düşün-
düm ve Küçükçekmece deyince 
sadece göl değil, birçok kültürel 
olanaklar ve sosyal belediyecili-
ğin akıllara gelmesini istedim.

Şimdi bu yeterli mi? Asla 
yeterli değil. Yani kütüpha-
neye gitmesi gereken, kü-
tüphane ihtiyacı olan, ama 
Küçükçekmece’de oturan ne ya-
pacak? Çevre ilçelerdeki kütüp-
hanelere gitmek zorunda kala-
cak. Dedik ki belirli bir zaman 
dilimi sonra Küçükçekmece de-

nildiğinde bilim var, edebiyat 
var, sanat var, kültür var, sine-
ma var, tiyatro var, gençlerle il-
gili gençlerin bütün ihtiyaçları-
nı günübirlik karşılayacak yer-
ler var. Bu da bizim için çok gü-
zel.

GENÇLER İÇİN YAPILAN 
İCRAATLARI SIRALADI

Biz ne yaptık 
Küçükçekmece’de? Örneğin 
gençlik merkezi açtık. e-Spor 
merkezi açtık, sizlerin gençle-
rin çok ilgisini çeken, benim de 
daha önceden adını bildiğim 
ama nasıl bir şeydir diye açın-
caya kadar bilmediğim, ilk aç-
tığımız yerlerden biridir e-Spor. 
Yeteri kadar bilgi sahibi olma-
dığım bir yerdir ama sonradan 
ben bunu araştırdığımda, ar-
kadaşlarımla, görevli arkadaş-
larımla konuştuğumda çok ve-
rimli olacağını ve dünyada hız-
la yaygınlaştığını öğrendik. 

Güzel sanatlar akademisi-
ni açtık. Göreve geldiğimizde 

burası vardı, geleneksel sanat-
lar akademisiydi, biz dedik ki 
bunu güzel sanatlar akademisi 
yapalım ve birçok tadilat yapa-
rak alanı büyüttük. Tamamen 
Kültür Merkezi’nin altına doğ-
ru ilerleyerek büyüttük. Ders, 
hoca, yönetici, tamamen gele-
neksel değil ama güzel sanat-
lar akademisine uygun. Üniver-
siteyle hemen irtibata geçtik ve 
çok istifade ettik. Belediye ta-
rafından yapılmış kayıt stüdyo-
sunu açtık, çok da ilgi görüyor 
gençlerden. Gençler gidip kayıt 
yapıyorlar ve gerçekten bir mü-
zik akademisi haline geldi. Bu-
nunla birlikte film ofisi diye de 
bir ofis oluşturmuş olduk. Ora-
da tiyatro okulu, basit gibi gö-
rünür ama bir insan, bir çocuk, 
bir genç, tiyatroyla, sinemayla, 
kitapla tanışması gereken yaş-

ta tanışmalıdır, asla geç kalma-
malısınız.

“KÜÇÜKÇEKMECE’Yİ SANATIN 
EVİ YAPIYORUZ”

Küçükçekmece’yi bale, ope-
ra, tiyatro gibi sanatların yay-
gın sahnelendiği ve katılımla-
rın fazla olduğu bir kente dö-
nüştürmek amacındayız. Okul 
arkadaşım Ali orada duruyor. 
Bir başka okul arkadaşımız bir 
gün dedi ki ben tiyatrocu ola-
cağım. Hakan Gök oldu, Devlet 
Tiyatrolarından emekli oldu. 
Sonra iyi bir oyuncu, iyi bir ses-
lendirme sanatçısı oldu, belki 
Türkiye’nin en iyi seslendirme 
sanatçılarından biri. Şimdi bu-
rada emekli olduğu için danış-
manlık yapıyor, tiyatro danış-
manlığı yapıyor. 

Kütüphaneleri 7’den 70’e 

tüm insanların istifade edebi-
leceği hale getirdik. Spor okul-
ları, hazırlık kursları bunla-
rın tamamı gençlerle ilgili. Ya-
şar Kemal Sanatevi, eğer git-
meyenler varsa mutlaka tavsi-
ye ediyorum. İç kumsalda, Fa-
tih Mahallesi’nde. Bu da bizim 
dönemimizde yapılmış, sanat-
la ilgili. Bakın oraya gidin, hat-
ta programlarını öğrenin. Sizin 
de beğendiğiniz yazarlar, sanat-
çılar orada olabilir, onların tak-
vimini alın. Programlarını ta-
kip edin.

“GENÇ GİRİŞİMCİLER 
KENTİMİZDEN ÇIKACAK”

Genç girişimciler 
Küçükçekmece’de yetişecek. 
KUGİM adında bir merkezimiz 
var. Burası iş adamı olmaya, 
yani girişimci olmaya karar ver-
miş kişilerin eğitim aldığı yer-
dir. Ağırlıklı olarak gençler ge-
liyor. Yine orada istedikleri bir 
şeyde tercih ediyor, ben şu ko-
nuda eğitim almak istiyorum 
diyor, oradan eğitim alıyor. 

GENÇLERE ‘OYUN GELİŞTİRME 
MERKEZİ’ SÖZÜ

Gençlerden birinin, “İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi’nin 
yapmış olduğu bir kurum var, 
OGEM isimli oyun geliştirme 
merkezi diye geçiyor. Küçük-
çekmece Belediyesi’nin buna 
benzer bir projesi ya da tasla-
ğı var mı?” şeklindeki sorusu-
nu dinleyen Küçükçekmece Be-
lediye Başkanı Kemal Çebi, 
“Görüşmeler içerisindeyiz ya 
Büyükşehir’e bunu yüklemek 
istiyoruz, olmazsa kendimiz ya-
pacağız.” Yanıtını verdi.

“BAŞARILI GENÇLİK, SAĞLIKLI 
ÇOCUKLARDAN GELİR”

Kreşlerden her mahalle-
de olacak şekilde, bazılarında 
iki tane olacak şekilde 17-18 ta-
nesini ilk 5 yılda yapacağımı-
zı vaat ettik. 13 tanesini biz, 5 
tanesini de Büyükşehir’e yap-
tırarak 18 taneyi tamamladık. 
Bizim belediyenin kreşlerinde 
hem verilen hizmet hem de eği-
tim kalitesi üst seviyededir. Ço-
cuklara ne öğretilmesi gereki-
yorsa onlar öğretiliyor, çok titiz 
davranırız.

Aylık 2 bin yani yıllık 24 
bin. Piyasaya baktığımızda ga-
yet makul. Bunları çoğaltaca-
ğız, çünkü ihtiyaç var, isteni-
yor. Biz ne yapıyoruz? Örne-
ğin, İnönü Mahallesinde gün-
düz çocuk bakım evi var. 100 ki-
şilik orası, örneğin 300 kişi ge-
liyor, 200 kişi için ne yapıyoruz? 
Hiç torpil yapmıyoruz. Noter 
huzurunda kurayı kendileri çe-
kerler. Hiçbir ayrım yapmadan 
her projede fırsat eşitliği sağlı-
yoruz.

Fazıl Anıl Kılıçlı

‘Her şey hayal 
etmekle başlar’

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, gençlerle buluştu; İcraatları anlattı, gençlerin taleplerini dinledi.

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, gençlerle bir araya 
gelerek yapılan icraatları anlattı, gençlerin sorunlarını dinledi. Yapılan 
ve yapılacak olan projelere değinen Çebi, “Küçükçekmece deyince artık 
akla sadece bir göl gelmiyor, kültür, sanat, bilim, teknoloji ve sosyal 
belediyecilik geliyor. Her şey hayal etmekle başlar” dedi.
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